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     Z á p i s n i c a  
 

zo VII. zasadania Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach, ktoré bolo zvolané na 20. 
septembra 2022, t. j. v stredu, o 16,30 hod.,  v zasadačke mestského úradu v Šaštíne-
Strážach.  
 

 

Prítomní pp.: Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka 
mesta, p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 
Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

 

Neprítomný – ospravedlnený pp.: p. Vladimír Sofka  
 

Prítomní pp: Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu 

                     Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta 

          p. Alena Poláková - zapisovateľka 

 

 

Zo zasadania Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach sa vyhotovuje audiovizuálny 
záznam. Zápisnica je spracovaná v zmysle platného Rokovacieho poriadku Mestského 
zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach.  
 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, privítal  na VII. zasadaní mestského zastupiteľstva, ktoré 
sa koná 20. septembra 2023 na mestskom úrade v Šaštíne-Strážach so začiatkom o 16,30 hod., 
prítomné pani poslankyne, pánov poslancov, p. viceprimátorku, p. prednostu, p. kontrolóra 
a prítomných občanov a hostí. Skonštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov 
mestského zastupiteľstva, jeden poslanec p. Vladimír Sofka je ospravedlnený.  Ďalším vedením 
mestského zastupiteľstva poveril viceprimátorku mesta Ing. Luciu Flajžíkovú.  Ing. Lucia 
Flajžíková – viceprimátorka mesta, tiež privítala všetkých prítomných, ktorí sa nachádzajú 
v zasadačke mestského úradu i tých ktorí sledujú VII. zasadanie mestského zastupiteľstva 
online.  Pristúpila k samotnému programu, ktorý bol zverejnený na úradnej výveske, na úradnej 
tabuli nášho mesta. Poprosila o návrhy k zverejnenému návrhu programu rokovania v súlade s 
paragrafom 8, respektíve paragrafom 12 odsek 5 zákona 369/1990 zbierky o obecnom zriadení. 
Ak má niekto nejaký návrh? Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, predložila návrh na 
stiahnutie bodu č. 14 - Návrh - Dodatok č. 5 k Všeobecne  záväznému nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže 
č. 26/2014 o úhradách za sociálne služby poskytované Mestom Šaštín -Stráže z Programu rokovania 
mestského zastupiteľstva. Má niekto k danému bodu doplňujúci návrh? Požiadala o hlasovanie 
o predloženom návrhu. 
 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, predložila návrh na stiahnutie bodu č. 14 -Návrh 
- Dodatok č. 5 k Všeobecne  záväznému nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže č. 26/2014 o úhradách za 
sociálne služby poskytované Mestom Šaštín -Stráže. Požiadala o hlasovanie o predloženom návrhu. 
 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní poslaneckého návrhu na stiahnutie bodu č. 14 -  Návrh - 
Dodatok č. 5 k Všeobecne  záväznému nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže č. 26/2014 o úhradách za 
sociálne služby poskytované Mestom Šaštín -Stráže z Programu rokovania mestského 
zastupiteľstva prijalo, 
 



2 

 

 

Uznesenie MsZ č. 160/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

vypustenie bodu č. 14 - Návrh - Dodatok č. 5 k Všeobecne  
záväznému nariadeniu Mesta Šaštín-Stráže č. 26/2014 
o úhradách za sociálne služby poskytované Mestom Šaštín -
Stráže z Programu rokovania mestského zastupiteľstva 
v Šaštíne-Strážach dňa 20.09. 2023. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 
Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, 
p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. 
Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, v zmysle uvedeného zákona predložila návrh na 
stiahnutie bodu č. 15 - Návrh na zrušenie Dodatku č. 3  k Všeobecne záväznému nariadeniu 
mesta o miestnom poplatku za  komunálne Odpady a drobné stavebné odpady č. 2/2021. Má 
niekto iný návrh? Požiadala o hlasovanie o predloženom návrhu. 
 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní poslaneckého návrhu na stiahnutie bodu č. 15- Návrh na 
zrušenie Dodatku č. 3  k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta o miestnom  poplatku za  
komunálne Odpady a drobné stavebné odpady č. 2/2021 z Programu rokovania mestského 
zastupiteľstva prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 161/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

vypustenie bodu č. 15 - Návrh na zrušenie Dodatku č. 3  
k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta o miestnom  
poplatku za  komunálne Odpady a drobné stavebné 
odpady č. 2/2021 z Programu rokovania mestského 
zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach dňa 20.09. 2023. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 
Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, 
p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. 
Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, predložila návrh na stiahnutie v zmysle 
uvedeného zákona bodu č. 17 - Návrh na  prevod ČOV, vrátane jestvujúcich technológii, 
stavieb, prislúchajúcich pozemkov  a verejnej kanalizácie v meste Šaštín-Stráže. Nikto nepodal 
doplňujúci návrh. Požiadala o hlasovanie o predloženom návrhu. 
 

 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní poslaneckého návrhu na stiahnutie bodu č. 17 -  Návrh na  
prevod ČOV, vrátane jestvujúcich technológii, stavieb, prislúchajúcich pozemkov  a verejnej 
kanalizácie v meste Šaštín-Stráže z Programu rokovania mestského zastupiteľstva prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 162/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

vypustenie bodu č. 17 - Návrh na  prevod ČOV, vrátane 
jestvujúcich technológii, stavieb, prislúchajúcich 
pozemkov a verejnej kanalizácie v meste Šaštín-Stráže 

 z Programu rokovania mestského zastupiteľstva 
v Šaštíne-Strážach dňa 20.09. 2023. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 
Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, 
p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. 
Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, sa spýtala prítomných poslancov, či má niekto 
ešte návrh na vypustenie bodu programu, alebo na doplnenie bodu programu VII. zasadania 
mestského zastupiteľstva. Nikto z poslancov nepodal ďalší poslanecký návrh.  
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Ing. Lucia Flajžíková – viceprimáttor ka mesta, predložila mestskému zastupiteľstvu Program 
VII. zasadania mestského zastupiteľstva bez troch vypustených bodov č. 14, 15 a 17, k čomu 
mestské zastupiteľstvo prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 163/2023 

Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 
Návrh programu rokovania mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach dňa 20.09. 2023 
  1/ Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

  2/ Voľba Návrhovej komisie, Volebnej komisie pre voľbu kontrolóra a overovateľov zápisnice 

  3/ Zloženie sľubu  kandidáta – náhradníka poslanca mestského zastupiteľstva 

  4/ Interpelácie a podnety  

  5/ Vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže  
  6/ Voľba hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže  
  7/ Návrh - k zmene členov dozornej rady obchodnej spoločnosti GAZÁRKA, s. r. o., ktorej  
      jediným spoločníkom je Mesto Šaštín – Stráže    
  8/ Návrh - Monitorovacia správa Mesta Šaštín-Stráže k 30. 6. 2023. 
  9/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k materiálu: Dodržiavanie pravidiel používania 

      návratných zdrojov financovania k 1.9.2023   
10/ Návrh na schválenie vyhlásenie verejného obstarávania na obstaranie špeciálneho 

      nákladného vozidla  - multifunkčného vozidla s financovaním formou finančných služieb  
      (finančný lízing / úver-autokredit) 
11/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 5 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín–Stráže  na rok 2023   
12/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 6 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín–Stráže  na rok 2023  
13/ Návrh  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže  
14/ Návrh na Dodatok č. 4  k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta o miestnom poplatku  
      za komunálne Odpady a drobné stavebné odpady č. 2/2021 

15/  Návrh na schválenie projektového zámeru a predloženie projektu „Modernizácia 

       a prestavba školského Klubu a kotolne“ v znení výzvy: PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR 

16/ Návrh – Zámer prípravy a vypracovania PHSR mesta Šaštín-Stráže pre r. 2024 – 2030 

17/ Návrh – Schválenie textu do kroniky mesta za r. 2022 

18/ Návrh na  prenájom nebytových priestorov Zdravotného strediska II, na Nám.  
      slobody, súp.č. 951, pre prevádzkovanie zdravotníckeho zariadenia - zubných ambulancií, 
      ambulancie dentálnej hygieny, panoramatického RTG, laboratória pre stomatologické  
      služby a iné ambulancie lekárov, nájomcovi  CEOX, spol. s r. o.,  9. mája 15, 917 02  
      Trnava,  IČO: 52 523 608,  celková podlahová plocha NP predstavuje výmeru 372,29 m2. 
19/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre cestovný ruch, cezhraničnú spoluprácu a  
      kultúru 

20/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. E-KN 1116/1 v k.ú. Stráže nad  
      Myjavou –  novovytvorená parc.č. C-KN 964/45  vo výmere 59 m2 v k.ú. Stráže nad 

      Myjavou 

21/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 566/2 v k.ú. Stráže nad  
      Myjavou v celkovej výmere 175m2 –  novovytvorená parc.č. C-KN 566/2  vo výmere 89 

      m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou 

22/ Návrh na  prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 566/2 v k.ú. Stráže nad  
      Myjavou v celkovej výmere 175m2 –  novovytvorená parc.č. C-KN 566/3  vo výmere 86 

      m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou 

23/ Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. E-KN 1116/1 v k.ú. Stráže nad  
      Myjavou –  novovytvorená parc.č. C-KN867/3  vo výmere 9 m2 v k.ú. Stráže nad 

      Myjavou 
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24/ Návrh na  zámer prevodu mestského majetku: pozemkov parc.č. C-KN 418/1, 418/2, 419,  

      420/1, 420/2, 420/4  v k.ú. Šaštín a stavieb: rodinný dom č. 569 na pozemku parc.č. 
       418/2, garáž na pozemku parc.č. 419, hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2 

       v k.ú. Šaštín. 
25/ Návrh na zámer prenájmu časti pozemku parc. č. E-KN 589/145 (novovytvorená C-KN  
      1654/8) vo výmere 837m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou. 
26/ Návrh na  zrušenie Uznesenia MsZ č. 140/2023 a Uznesenia MsZ č. 141/2023 zo dňa 28. 
      júna 2023 

27/ Návrh na stanovenie ceny k vysporiadaniu pozemkov pod rodinnými domami, dvory, záhrady, 
       predzáhradky prevodom nehnuteľnosti a stanovenie nájmu. 
28/ Rôzne 

29/ Diskusia 

30/ Záver 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, 
p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 
Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, upresnila, že chýba a je ospravedlnený p. 
Vladimír Sofka, teraz je prítomných deväť poslancov, po zložení sľubu kandidáta náhradníka 
bude prítomných desať poslancov z jedenástich. 
 

  2/ Voľba Návrhovej komisie, Volebnej komisie pre voľbu kontrolóra a overovateľov 
zápisnice. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, predniesla návrh na zloženie Návrhovej 
komisie: p. Jana Dalajková Suchá – predsedníčka Návrhovej komisie, členovia: p. Ivana 
Prokopiusová, p. Marek Šedivý   
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, 
p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 
Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 
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Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, predniesla návrh na zloženie Volebnej  
komisie: p. Marcel Žák – predseda Volebnej komisie, členovia: Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Lukáš Letko   

 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, predniesla návrh na overovateľov zápisnice: 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Lukáš Letko 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, 
p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 
Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

3/ Zloženie sľubu  kandidáta – náhradníka poslanca mestského zastupiteľstva. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila bod č. 3. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Vážené dámy a páni, viete dobre, že riadne zvolený 
poslanec p. Marek Gach z pracovných dôvodov a vyťaženosti. Prvý v poradí náhradníkov bol 
p. Meliš, ktorý tiež z dôvodu mimoriadnej pracovnej vyťaženosti sa vzdal. Druhým 
postupujúcim bol p. Dušan Waldecker, ktorého poprosím, aby pristúpil a zložil sľub. 
Bc. Dušan Waldecker zložil zákonom predpísaný sľub poslanca mestského zastupiteľstva. 
 

Mestské zastupiteľstvo po zložení sľubu kandidáta náhradníka Bc. Dušana Waldeckera 
prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 164/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
K o n š t a t u j e 

že zvolený kandidát náhradník Bc. Dušan Waldecker 
zložil zákonom predpísaný sľub poslanca mestského 
zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 
Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, 
p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. 
Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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4/ Interpelácie a podnety  

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 4.  
p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, jedná sa o ulicu v Strážach Školská, pýtali 
sa ma občania, ktorí tam bývajú ako sa bude pokračovať s tým odvodnením, aby ich každú 
chvíľu nezaplavovalo. To je jeden z bodov otázok, druhý, že už teda sa niekoľkokrát pýtali na 
zrkadlo, pri vychádzaní z tej ulice. Je tam problém s chodníkom, nie je vidieť za rohy domov. 
Už sa tam stalo pár kolízií. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslanec dovolíš, aby som Ti odpovedal v Rôznom, 
mám poznačené tvoje interpelácie. Aby sme nezdržovali program odpoviem Ti v Rôznom. 
p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, dobre. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ďakujem.  
Bc. Dušan Waldecker – poslanec mestského zastupiteľstva, ja by som sa pripojil tuto ku 
kolegovi, čo sa týka tej ulice. Ten výjazd je tam veľmi nebezpečný a bolo by dobré už teraz 
upraviť, zaobliť ten výjazd na hlavnú cestu. Pretože musia vyjsť až cez čiaru, aby videli, tým 
vznikajú tie kolízie. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, to isté odpoviem Ti v Rôznom, vieš, že som tam sám 
s tebou stál a tú situáciu sme tam reálne videli.  Naozaj tá situácia je tam nebezpečná, ale 
hovorím obom odpoviem v Rôznom.  
Bc. Dušan Waldecker – poslanec mestského zastupiteľstva, ešte by som mal čo sa týka zberného 
dvora. Sťažovali sa ľudia, boli za mnou, že ide odtiaľ veľký smrad ako oleje a nafta. Bol som 

sa tam pozrieť, je to fakt. Je tam navážka od železnice, je jasné, že nejaké oleje, úniky tam boli 

z vlakov, tak že ten zápach tam je a bolo by dobré informovať ľudí čo s tým ďalej.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslanec to isté vyjadríme sa potom. Dostaneme sa 
k tomu. 

Bc. Dušan Waldecker – poslanec mestského zastupiteľstva, ešte jednu čo sa týka tých 
kanalizácií, tých prečerpávacích staníc neviem presne ako sa to nazýva. Počul som, že sa to má 
odkupovať, alebo sa nútia ľudia aby si to odkupovali. Čo je na tom pravdy? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslanec opakujem k tomuto sa všetkému dostaneme. 
Toto bolo v rámci Rôzneho, kde vy poslanci máte právo apelovať na požiadavky od občanov, 
ktoré sú na vás. Teraz dodržíme program, ktorý máme a potom v Rôznom toto celé krok po 
kroku preberieme. Dobre? 

Ing. Lucia Flajžíková – ja mám ešte prosbu, čo sa týka daného bodu. V zastupiteľstve sme sa 
dohodli, že na križovatke v Strážach bude prítomná mestská hliadka, ktorá ak nebude vyťažená 
inými úlohami, teda urgentnejšími prípadmi dohodli sme sa tak pred koncom školského roka, 
to bol posledný týždeň k odovzdávaniu vysvedčenia. Bolo sľúbené zo strany p. primátora, že 
mestská hliadka bude prítomná aj v nasledujúcom školskom roku. Dnes je už 20. septembra, že 
teda začiatok roka bolo tretieho, štvrtého, tak mestská hliadka sa tam v príslušných dňoch 
nenachádzala. Poprosím o odovzdanie a prekonzultovanie danej požiadavky s mestskou 

hliadkou, prípadne ak nebudú mať urgentnejšie úlohy. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, každé ráno myslíš? 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, áno tak sme sa dohodli, aby boli prítomní na tej 
križovatke v Strážach.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pripomienku akceptujem od p. zástupkyne. 
Bc. Dušan Waldecker – poslanec mestského zastupiteľstva, z akých dôvodov by tam mala byť 
hliadka, keď sme tam ako služba? 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, tá služba je vlastne pri prechode do Školskej 
ulice, ja hovorím teraz o hlavných prechodoch v rámci hlavnej križovatky pri kríži. 
Bc. Dušan Waldecker – poslanec mestského zastupiteľstva, pardón. 
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Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, teraz ešte raz, aby som to pochopil, vlastne tú istú službu 
budú robiť pred hlavnou križovatkou, vlastne to čo robia oni? Áno?  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, nebudú, máme tam ťah z dvoch strán. P. 

Waldecker kde sa nachádza tak to je vlastne ťah od štadióna a tá strana a od križovatky sú 
Domky... 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dobre ja chápem trasu, ale tú službu, od hliadky chceme 
to isté čo od nich. Áno? Na prechode u kríža, to sa pýtam či ta istá služba. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, p. Hrica ja som s ním o tom volala vedel, tak 

sme sa dohodli presne ten posledný školský deň, takže tam problém nebol. Preverovali to aj na 

doprave v Senici, aby to bolo v poriadku, aby neovplyvňovali premávku, nejakým spôsobom 
ju proste neškrtili. Tak tam to prebehlo a povedal, že je to opodstatnené. Len teraz hovorím, že 
aby sa to teda, ak je to možné, aby sa to opakovalo, ďakujem. /V rámci programu sa poslanci 
vrátili k bodu č.3, aby odhlasovali návrh na uznesenie/.  
 

5/ Vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže. 

Ing. Lucia ´Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 5. 
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja by som sa chcela spýtať p. 
prednostu, písala som email na mesto a bolo mi odpovedané, že na porade v pondelok mi budú 
tieto veci vysvetlené, pretože tam je vlastne rozpor dátumov. Vedeli ste vlastne, že v uznesení, 
ktoré sme schvaľovali v júnovom zastupiteľstve bolo napísané, alebo sme teda odsúhlasili 
voľbu hlavného kontrolóra, dátum bol 20.09. teda dnes a nástup nového kontrolóra bol 21.09.. 
Toto som sa vlastne pýtala v emaily a teraz máme v materiáloch vzdanie sa k 30. septembru 

a dátum nástupu nového kontrolóra 01.októbra. Pán prednosta mi odpísal, že sa mi to na 
pracovnej porade vysvetlí, ale nebol ste na pracovnej porade.  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, ja som nebol na porade, ale bol na porade hlavný 
kontrolór a ten vám to vysvetľoval. 
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, mohli by sme to počuť ešte 
raz?  

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, poprosím hlavného kontrolóra o vysvetlenie.  

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, ja som sa vzdal funkcie hlavného kontrolóra 

k 30.09. 2023. Funkcia hlavného kontrolóra v prípade ak je vyhlásená mimoriadna situácia 
v súvislosti s Covidom, tak funkcia, mandát výkonu funkcie hlavného kontrolóra nekončí 
uplynutím funkčného obdobia, ale môže skončiť tromi spôsobmi: odvolanie hlavného 

kontrolóra, vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra, alebo je to úmrtie. Tieto tri možnosti sú 
tam. Jednou z tých možností je tá, že som sa vzdal funkcie hlavného kontrolóra k 30.09. 2023. 

Nástup nového hlavného kontrolóra je po skončení mandátu bývalého hlavného kontrolóra, to 
znamená 01.10. 2023. 
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, je úplne v poriadku a právne 
správne, že v minulom zasadaní sme odsúhlasili dátum 21. septembra ako nástup nového 
kontrolóra a teraz ideme odsúhlasovať nástup nového kontrolóra 01. októbra? 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, vy idete odsúhlasovať uznesenie o voľbe hlavného 
kontrolóra s nástupom. Nemôžu byť predsa dvaja hlavní kontrolóri. Takže skončením mandátu, 

alebo skončením funkcie bývalého hlavného kontrolóra až potom môže nastúpiť ďalší hlavný 
kontrolór. Ja som sa vzdal k 30.09.  

p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, keď sa zvolí nový kontrolór, 
nastúpi hneď v ten deň nový kontrolór, tak je to aj zo zákona. 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, nie je, zo zákona je tak, že skončením funkcie 
mandátu hlavného kontrolóra, až potom nastupuje ďalší. Nemôžu byť dvaja. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nemôžeme byť bez ani dvaja.  
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Mgr. Vladimír Hladík – poslanec mestského zastupiteľstva, môžem doplniť? Funkcia hlavného 
kontrolóra je volená funkcia a ďalej sa to upravuje pracovno-právnym vzťahom. Pracovno-

právny vzťah starému kontrolórovi zaniká k 30.09. nový pracovno-právny vzťah novému 
kontrolórovi, ktorého dnes zvolíme vzniká 01.10. Môj názor je, že je to správne. Dobre. My ho 
zvolíme s tým, že nastúpi od 01.10. vzniká nový pracovno-právny vzťah a Ing. Mošaťovi  
zaniká 30.09. Jedno je volená funkcia a jedno je pracovno-právny vzťah. Tak si to ja 

vysvetľujem.  
Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, áno presne tak to je.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, sa spýtala poslancov či má niekto ešte nejaký 
príspevok. Nikto. 
 

Ing. Lucia ´Flajžíková – viceprimátorka mesta, ukončila rozpravu k bodu č. 5. Požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa návrhom – Vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra 
mesta Šaštín-Stráže Ing. Antona Mošaťa prijalo, 
 

 

Uznesenie MsZ č. 165/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
B e r i e   n a   v e d o m i e 

vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra mesta Šaštín-

Stráže - Ing. Antona Mošaťa k 30. 09. 2023. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, p. primátor požiadal o slovo. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dovoľte, aby som krátko prerušil, nasleduje bod 6 Voľba 
hlavného kontrolóra mesta. Ja sám aj vy všetci p. poslanci a p. poslankyne viete, aké je to veľmi 
dôležité, ale chcem to povedať aj našim obyvateľom a verejnosti, že naozaj je to veľmi 
významná funkcia, ktorá sa volí na šesť rokov. Tak ako aj poslanci, tak aj starosta, hlavný 
kontrolór je človek, ktorý môže ovplyvniť naozaj ďalšie smerovanie mesta na týchto šesť rokov, 
či negatívnym alebo pozitívnym spôsobom. Je to človek, ktorý naozaj chráni nielen tie financie 
jednoducho povedané, ale aj tá legislatíva dnes je tak náročná aj v tej samospráve, že stále 
musíme byť v strehu a na to je dôležitý výber kontrolóra, ktorý nás poviem to veľmi jednoducho 
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bude všetkých chrániť. Nemyslím tým len mňa, poslancov, zamestnancov, ale celé mesto. Len 
toľko som chcel povedať, aby si aj občania uvedomili dôležitosť dnešnej voľby. Ďakujem. 
 

 6/ Voľba hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže.  

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila bod č. 6. Požiadame o prezentáciu 
kandidátov, vzhľadom k tomu, že jeden kandidát sa nemôže osobne zúčastniť, pripojí sa 
online, zatiaľ sa tak nestalo, tak poprosím zúčastnených kandidátov, aby sa prezentovali tuto 
a následne by sme prešli k online prezentácii. Ing. Lucia Flajžíková odovzdala slovo p. 
Marcelovi Žákovi. 
 

p. Marcel Žák – predseda Volebnej komisie informoval oboznámil prítomných so Zápisnicou 

z otvárania obálok s prihláškami do voľby hlavného kontrolóra Mesta Šaštín-Stráže, ktoré sa 
konalo 04.09. 2023, na základe Uznesenia MsZ č. 137/2023, kedy bola vyhlásená voľba 
hlavného kontrolóra. Uchádzači mali odovzdať prihlášky do 04.09. 2023 do 12,00 hod., na 

mestský úrad. 04. septembra zasadla Komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcii 
verejných funkcionárov, ktorá toto má na starosti s členmi: p. Marcel Žák ako predseda 
komisie, Mgr. Ľudmila Menšíková, p Lukáš Letko a so zapisovateľkou p. Luciou Orgoňovou. 
Pristúpilo sa k otváraniu obálok o post hlavného kontrolóra. Zápisnica je uvedená v plnom 

znení: 
 

Zápisnica 

 

z  I. riadneho  zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov, ktoré sa konalo dňa 04.septembra 2023 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti 

Mestského úradu Šaštín-Stráže. 
__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní:  p. Marcel Žák – predseda komisie, Lucia Orgoňová - zapisovateľka, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, Lukáš Letko – členovia. 
 

 

Zasadanie komisie zahájil a viedol p. Marcel Žák – predseda komisie na ochranu verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

 

Prihlášky na hlavného kontrolóra mesta podali do termínu 04.09.2023 do 12.00 hod. nasledovní 
uchádzači:  
 

1. Bc. Ľubica Baránková 

2. Mgr. Eva Lukianová 

3. Ing. Vladimír Sloboda 

4. Mgr. Anna Škodová 

5. Ing. Monika Vámošová 

 

 

Po prebratí obálok, komisia dospela k názoru, že obálka p. Vladimíra Slobodu bola na kraji 
trochu odlepená a obálka Ing. Moniky Vámošovej bola otvorená z boku a prelepená páskou. Po 
otvorení obálok komisia konštatovala, že uchádzačovi p. Vladimírovi Slobodovi chýba údaj 
číslo Občianskeho preukazu, ostatní uchádzači splnili stanovené podmienky pre voľbu 
hlavného kontrolóra.  
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Po hlasovaní komisie sa všetci členovia zhodli, že pána Vladimíra Slobodu vyžiadame 
o doplnení chýbajúceho údaju. Všetci uchádzači postupujú do voľby hlavného kontrolóra 
Mesta Šaštín-Stráže, ktorá sa uskutoční dňa 20.09.2023, na riadnom zasadaní mestského 
zastupiteľstva.  
 

V Šaštíne-Strážach, dňa 04.09.2023 

   

 

        Marcel Žák 

               predseda komisie 
 

Všetko okolo pootvorenej a prelepenej obálky na boku sa  vysvetlilo. P. Marcel Žák, otvoril 
obálku, v ktorej p. Vladimír Sloboda zaslal číslo občianskeho preukazu a tak doplnil 
požadovaný údaj. Ostatní kandidáti zaslali prihlášky v poriadku.  
Teraz by sme mohli pristúpiť v abecednom poradí k prezentácii jednotlivých kandidátov. 
Keďže máme pripojenú online p. Annu Škodovú pristúpime k jej prezentácii.  
 

Mgr. Anna Škodová – kandidátka na hlavného kontrolóra mesta, „Dobrý deň, Vážený p. 
primátor, p.  zástupkyňa, p. prednosta, p. poslankyne a p. poslanci. Prihováram sa Vám touto 
formou, bohužiaľ sa nemôžem zúčastniť fyzicky, ale o to viac to mám náročnejšie, pripájam sa 
ohľadom výberu funkcie hlavného kontrolóra. Mám vyštudovanú vysokú školu ekonomickú 
v Bratislave na Ekonomickej univerzite, ukončenú bakalárskym titulom, ďalšie štúdium som 
absolvovala magisterské štúdium marketingovej komunikácie. Keďže pracujem ako hlavná 
kontrolórka pre väčšiu obec chcela by som Vás  uistiť, že by som využívala všetky doterajšie 
odbornosti a skúsenosti v pôsobení vo verejnej správe v prípade môjho zvolenia mestským 
zastupiteľstvom do tejto funkcie. Po oboznámení s aktuálnou situáciou hospodárenia mesta by 
som vypracovala plán kontrolnej činnosti na 1.polrok 2024. Samozrejme najviac tým, že som 
ekonómka by som sa zamerala na stanoviská k rozpočtu, k záverečnému účtu. Mojim zámerom 
ako hlavnej kontrolórky je v maximálne možnej miere spolupracovať s mestským 
zastupiteľstvom, s p. primátorom, jednotlivými zamestnancami mestského úradu tak, aby sa 
nám spoločne podarilo v lepšom prípade predchádzať v tom horšom prípade minimalizovať až 
eliminovať prípadné neefektívne, nehospodárne, ťažkopádne alebo neúčinné, alebo s čím sa 
dúfam stretávať nebudeme nezákonné postupy pri nakladaní a hospodárení s majetkom obce. 
V rámci spolupráce so zamestnancami mesta sa nám verím podarí vypracovať každý polrok 
taký plán kontrol, ktorý pomôže na jednej strane mestu pri riadení a hospodárení a jednak 
umožní kontrolu tak, aby ani mestské zastupiteľstvo nemalo najmenšie pochybnosti o tomto 
riadení aspoň v týchto konkrétnych prípadoch, ktoré budú predmetom mojej kontroly. Rada by 
som nastavila pravidla spolupráce s mestom tak, aby boli akceptovateľné pre mesto, mestské 
zastupiteľstvo a pre mňa samotnú. Dôležitým krokom v procese vykonávania kontroly je 
určenie právnych predpisov na základe ktorých sa bude vykonávať kontrola. Správne 
vymedzenie predmetu kontroly i presné stanovenie právnych predpisov, tak aby to bolo platné 
a účinné v danom období kontroly. Chcem svoje pôsobenie rozšíriť aj o metodickú stránku, 
myslím tým aby sa moje pôsobenie nespájalo iba s kontrolou ex-post, ale pokiaľ to bude možné, 
aby sme v prípade nejakých nejasností predchádzali problémom tým, že si prípadný postup 
vydiskutujeme so zástupcami mesta dopredu. Budem veľmi rada ak aj mestské zastupiteľstvo, 
všetci poslanci pri svojej činnosti a v záujme o čo najlepšie, najhospodárnejšie riadenie mesta 
Šaštín-Stráže v prípade akýchkoľvek pochybností budú iniciovať vykonanie kontrolnej činnosti 
tak, aby sme spoločne zabránili, eliminovali, alebo aspoň minimalizovali akékoľvek možné 
nehospodárne, neefektívne, alebo nezákonné konanie, či už by bolo neúmyselné, spôsobené 
neznalosťou či omylom alebo úmyselné. Cieľom nás všetkých by malo byť správne fungujúce, 
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čo najmenej zbyrokratizované, účinné hospodárne, efektívne spravované mesto, aby sme boli 
príkladom pre iné mestá a aby sa mesto Šaštín-Stráže stalo pozitívnym príkladom tak pre 
zástupcov iných samospráv, tak i pre občanov, ktorí by mohli byť hrdí kde bývajú. Verím, že 
by sa nám to spoločnými silami podarilo. Toľko z mojej strany, ďakujem za krátku pozornosť. 
Ak máte nejaké otázky voči mne rada odpoviem.“  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, „Dobrý deň p. Škodová, chcem sa spýtať akú 
dlhú prax máte v rámci pôsobenia ako kontrolórka, vy ste spomínali, že ako kontrolór pracujete 
v inej obci. 
Mgr. Anna Škodová – kandidátka na hlavného kontrolóra, od r. 2019, tri roky. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, chcel by som sa spýtať v akej obci alebo 
v akom meste pôsobí pani.  
Mgr. Anna Škodová -kandidátka na hlavného kontrolóra, obec Radošovce. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ak nikto nemá otázky, ďakujem p. Škodovej. 
Postúpili by sme k ďalším kandidátom. 
 

p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, poprosím Bc. Ľubicu Baránkovú. 
 

Bc. Ľubica Baránková – kandidátka na hlavného kontrolóra mesta, „Dobrý deň, Vážení hostia, 
vážená komisia, ja som v podstate voľbu kontrolóra poňala tak, že tuto na tomto mieste, by som 
sa mala predstaviť ja ako človek, ako osoba, ktorá by túto pozíciu mala zastávať. Takže ja skorej 
poviem to, čo sa týka mňa, tuto pani predo mnou zhrnula to čo sa týka samosprávy, ako by to 
malo fungovať a začnem informáciami mojimi osobnými. Mám 39 rokov, som rodená 
Šaštiňanka, žijem a momentálne aj pracujem v Šaštíne. Študovala som na strednej škole na 
gymnáziu, po gymnáziu som začala študovať vysokú školu v Bratislave, odbor geografia 
a verejná správa. Túto v podstate vysokú školu som prerušila z dôvodu nástupu na materskú 
dovolenku, počas materskej dovolenky som prešla na inú školu, kde som v podstate 
vyštudovala učiteľstvo odborných predmetov so zameraním na ekonomiku, ale celý svoj 
profesijný život pracujem v banke, v bankovníctve. V banke som začínala na pozícii klasického 
predajcu, to znamená štandardný poradca pre vás pre klientov. Po troch rokoch, čiže v 25 
rokoch som sa stala riaditeľkou pobočky, kde som dostala príležitosť riadiť dve pobočky 
súčasne, bola to malá pobočka v Skalici a veľká krajská pobočka v Trnave. Na základe týchto 
mojich skúseností som bola oslovená inou pobočkou v inom meste opäť na pozíciu riaditeľa 
pobočky. Čo v podstate táto pozícia obnáša, tak jednoznačne zodpovednosť za plnenie 
obchodného plánu, stanovovanie obchodnej stratégie, poskytovanie starostlivosti kľúčovým 
klientom, udržiavanie dobrých vzťahov, akvirovanie nových klientov, vedenie obchodných 
rokovaní, potom je to koučing a mentoring svojich ľudí, organizácia výberových školení. Tým 
že dovolím si tvrdiť úplne neskromne pobočky, ktoré som riadiľa patrili k tým najlepším, 
vzhľadom k tomu som opäť dostala možnosť postúpiť na ďalší post a to post oblastného 
riaditeľa, kedy pod moju kompetenciu v podstate spadali štyri okresy. Mala som na starosti 
pracovné skúsenosti už boli rozšírené o to, že nejednalo sa len o pobočkovú záležitosť, ale teda 
o celý kraj. Vzhľadom k tomu, že situácia sa mení, my ako ľudia sa vyvíjame, posúvame, takže 
som sa rozhodla pred rokom túto pozíciu opustiť, bolo to moje slobodné rozhodnutie a rozhodla 
som sa fungovať na vlastnú päsť, založila som si živnosť a aktuálne pracujem ako Finančný 
špecialista. V čom spočíva moja práca je to poskytovanie starostlivosti a finančného 
poradenstva klientom, vypracovávanie a realizácia komplexného finančného plánu, 
sprostredkovanie finančných služieb a v neposlednom rade je to komunikácia s inštitúciami 
finančnými. V podstate cieľ je pre vás pre klientov a pre podnikateľov klientov zabezpečiť to 
najlepšie riešenie a najvýhodnejšie pre nich. Čo sa týka mňa ako osoby, keď vyzdvihnem asi 
tie svoje prednosti, určite by som mohla povedať, že zodpovednosť, vytrvalosť, dôslednosť, 
transparentnosť, komunikatívnosť, to je taký ten základ, ale ja som človek, ktorý sa veľa 
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zamýšľa a to znamená, že neriešim veci prvoplánovo a rozmýšľam nad tým, čo poviem, čo 
urobím a ako zareagujem. Ja k svojej práci si hľadám vždy vzory také, ktoré ma vedia posunúť. 
Neobklopujem sa ľuďmi, ktorí mi nemajú čo dať, ktorí ma nemajú kam posunúť, ale zásadne 
hľadám ľudí od ktorých sa viem učiť, ktorí ma posunú ďalej. Veľmi si dám záležať na 
komunikácii, to znamená to čo som povedala skôr, skôr rozmýšľam než hovorím, takže sa 
vyhýbam zbytočným konfrontáciám a zbytočne nejdem do stavu, kedy jednoducho by malo 
prísť k nejakým zbytočným výčitkám a útokom, vždy mám jasné vízie vo svojej práci. To 
znamená vždy viem čo chcem, kam smerujem, čo chcem dokázať. Som ľudská, som empatická 
a zároveň som aj veľmi asertívna. Vždy verím svojim schopnostiam lebo som presvedčená, že 
to čo viem to je to, čo viem odovzdať ďalej a čo mňa aj ostatných okolo mňa vie posúvať. Vždy 
s tímom ľudí s ktorými pracujem sa na nich obraciam s dôverou s akýmkoľvek problémom 
a hľadáme spoločné riešenie. Čiže nielen riešenie o mne, ale je to riešenie o nás o všetkých. 
Viem adekvátne reagovať na zmeny. Viem sa okamžite prispôsobiť, viem zareagovať, nekonám 
s chladnou hlavou, neobklopujem sa vybranou skupinou ľudí. Som flexibilná, som spravodlivá, 
som rozvážna, viem si priznať chybu, vždy si vypočujem názor iného, tento rešpektujem, ale 
záver si urobím sama. Veľmi dobre poznám svoje silné aj slabé stránky a vždy viem kde je moje 
miesto ďakujem.“ 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, mám jednu otázku tu zaznelo, my si teda tykáme, 
nebudem tu hrať divadielko. Ty si teda spomenula, že sa neobklopuješ vybranou skupinou ľudí, 
čo bolo tým myslené? 

Bc. Ľubica Baránková – kandidátka na hlavného kontrolóra mesta, bolo tým myslené, tak či už 
v práci, alebo v súkromnom živote nevyberám si určitú skupinu ľudí, ktorá jednoducho má svoj 
vlastný vyhranený názor a nepočúva a nerešpektuje a nedá priestor na vyjadrenie ostatným. 
Vždy keď sa mám obklopiť ľuďmi tak sa obklopujem ľuďmi takými, ktorí sú otvorení 
komunikácii a s ktorými sa dá veci riešiť, vydiskutovať a jednoducho sa o veciach pobaviť.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ja sa chcem ešte spýtať čo je myslené slabé 
a silné stránky, čo sa dá tým definovať? 

Bc. Ľubica Baránková – kandidátka na hlavného kontrolóra mesta, ja už som to povedala určite 
je to vytrvalosť, rozvážnosť. Slabá stránka, ak mám byť úplne tak otvorená, tak slabá stránka 
je že častokrát rozpracujem veľa vecí naraz a potom si musím zadefinovať tú prioritu toho čo 
je podstatné a určiť si toto je prvé poradie, druhé, tretie. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, Ľubka priamo teda skúsenosti čo sa týka pozície 
kontrolóra a tejto oblasti? 

Bc. Ľubica Baránková – kandidátka na hlavného kontrolóra mesta, pozície kontrolóra ja 
nemám, mám skúsenosti len s finančným sektorom, to znamená že poznám kompletnú 
problematiku finančníctva, poznám v podstate akým spôsobom sa tvoria finančné stránky veci, 
na druhej strane tým, že nemám túto skúsenosť hlavného kontrolóra nepovažujem to ako nejakú 
nevýhodu mňa. V podstate pozícia kontrolóra je primárne možno v troch hlavných zákonoch, 
ktoré by mal ovládať a ak tieto zákony ovláda, tak všetko ostatné sa dá naučiť. Ja jednoducho 
som otvorená týmto výzvam a naučiť sa nové veci.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ďakujem.  
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja som mala tú istú otázku 
že či máš skúsenosti, alebo či už si sa s tým stretla. Ďakujem pekne. 
p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, môžem ja takú malú poznámku, že 
v podstate sa obklopujete tými správnymi ľuďmi, alebo tak, že tu bude asi troška problém, lebo 
neviem či my sme všetci tí správni ľudia.  
Bc. Ľubica Baránková – kandidátka na hlavného kontrolóra mesta, na druhej strane sme všetci 
dospelí, takže si vieme veci vydiskutovať a porozprávať.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, má ešte niekto otázku, dotaz z poslancov, ak nie 
ďakujeme pekne. 
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p. Marcel Žák -poslanec mestského zastupiteľstva, poprosím Mgr. Evu Lukianovú. 
 

Mgr. Eva Lukianová – kandidátka na hlavného kontrolóra, „Vážený p. primátor, p. poslankyne, 
p. poslanci, ctení prítomní, volám sa Eva Lukianová, mám 49 rokov, jedného 23 ročného syna 
a je to dosť na to, aby ma život naučil, že poriadok a stabilita sú zásadným východiskom pre 
každú budúcnosť. To platí v rodine, musí platiť v meste a teraz všetci ako sme tu dúfame, že 
pokoj nastane aj v tomto štáte. Šaštín-Stráže nie je obyčajným mestom, je to mesto je to miesto 
prepnuté duchom Panny Márie Sedembolestnej patrónky Slovenska a stáva sa minimálne 2-
krát do roka epicentrom, slovenského duchovného života. Tak musíme k mestu Šaštín-Stráže aj 
pristupovať. Všetci dámy a páni tu máte skúsenosť s prácou v samospráve a preto si nedovolím 
nikoho z vás poučovať o zákone o obecnom zriadení, ten je totiž šlabikárom každého hlavného 
kontrolóra a dobre viem o čom hovorím. Vo svojom pracovnom živote som prešla všetkými 
stupňami štátnej správy a samosprávy a pochopila som, že najbližšie k ľuďom je mesto, 
v ktorom ľudia žijú. Ostatné spoločenské štruktúry sú povinné vytvárať podmienky pre pokoj 
a spokojnosť a kvalitu života občanov. Keď som pracovala na Ministerstve financií SR, veľmi 
skoro som si uvedomila, že občanov nemožno redukovať na čísla, tento pocit ma vtiahol do 
samosprávy. V okresnom meste Skalica som z pozície vedúcej oddelenia prešla do funkcie 
prednostky úradu. Za celý čas som nikdy nepodľahla naliehaniu, aby sa paragraf ohol 
v prospech individuálnych záujmov. V krátkosti vám vysvetlím, prečo ma priťahuje práve 
mesto Šaštín-Stráže. Viažu ma k nemu spomienky z detstva a mladosti, možno sa to niekomu 
zdá smiešne, ale chodievala som spievať na bohoslužby a stretnutia kresťanskej mládeže. Pre 
mňa to bolo však najsilnejšie povzbudzujúce obdobie. V profesii nech je akákoľvek dôležitá 
patrí aj vnútorné presvedčenie a pevný základ, ktorý môže byť iba viera. Netrápi ma pocit, že 
mesto Šaštín-Stráže síce narába, pracuje s menším rozpočtom, než som bola zvyknutá. Som 
totiž presvedčená, že najväčším bohatstvom sú práve ľudia, ktorí v meste žijú. Zvolili si vás za 
svojich zástupcov, vidím na vás, že ste toto pozvanie do služby zobrali vážne, preto sa na vás 
obraciam tak úprimne hoci ma osobne nepoznáte. Verím, že nás spája niečo viac. Vy sa snažíte 
upevniť pozíciu mesta Šaštín-Stráže na mape Slovenska a ja môžem prispieť hlasom poradným, 
či už na rokovaniach rady, zastupiteľstva, resp. pracovníkom úradu. Môžem sa pokúsiť 
o správny výklad zákona o obecnom zriadení všetkým tým, ktorí to vo svojej práci a živote 
potrebujú. Niečim sme si v živote prešli, nemusíme sa tu presviedčať o nevyhnutnosti 
transparentnej komunikácie a predchádzaniu pochybeniam, aby sme obmedzili represiu, ak  
ľudia, občania, uveria nám, že spoločne naplníme misiu ktorou je viera v lepší zajtrajšok. 
Omnoho dôležitejšie je uvedomiť si, že rozpoltená spoločnosť si vyžaduje obnoviť pocit 
domova, aby starí ľudia, seniori po poctivo odvedenej práci cítili, že práve tu sú doma. Tak 
vnímam našu potencionálnu spoločnú prácu. Úlohou každého kontrolóra je dohliadať nad 
tokom financií v meste. Ide o zákonnosť ich použitia, hospodárnosť a predovšetkým 
efektívnosť, aby všetky prostriedky boli vynaložené v prospech budúcnosti vašich občanov. 
Ďakujem. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ďakujem poprosím o otázky na p. Lukianovú. Ja 
zopakujem zase tú istú otázku čo som položila pri predchádzajúcich kandidátoch, viem 
predstavili ste sa v rámci prezentácie, ale priamo odborné skúsenosti, alebo prax v oblasti 
hlavného kontrolóra? 

Mgr. Eva Lukianová – kandidátka na hlavného kontrolóra, v rámci svojho prejavu je pravdou, 
že som podrobne nerozprávala o svojom profesijnom živote, vzhľadom aj na určených päť 
minút, ktoré boli vyčlenené na moju prezentáciu. Môj profesijný život, ktorý vlastne smeroval 
k verejnej správe či štátnej alebo verejnej správe, je dvadsať rokov. Pracovala som na riadiacich 
pozíciách, pracovala som ako vedúca oddelenia na Okresnom úrade v Skalici, predtým ešte ako 
študentka som pracovala v Hospodárskej komore v Bratislave, neskôr som pracovala na 
Ministerstve financií SR odbor zahranično-právny, odtiaľ som ako som rozprávala, som chcela 
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byť bližšie k mestu som úspešne absolvovala výberové konanie vedúcu oddelenia všeobecnej 
správy. Pod mojou dikciou bolo jednak od úradu, bol to celý právny úsek sme vlastne tvorili 
nielen interné právne predpisy, ale aj externé všeobecne záväzné  nariadenia, mali sme dohľad 
nad sťažnosťami, petíciami v meste a rovnako to bolo aj celý informačný úsek, či to bola 
ochrana osobných údajov, elektronizácia služieb, personálny úsek a mohla by som rozprávať. 
A potom vlastne na pozícii prednostky, tak asi to je chod, zodpovednosť za rozpočet mesta, 
prepojenie s rozpočtovými organizáciami a pod.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ďakujem. Niekto ešte nejaké otázočky. Nie. 
 

p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, poprosím Ing. Vladimíra Slobodu.  
 

Ing. Vladimír Sloboda – kandidát na hlavného kontrolóra mesta, „Dobrý deň prajem, moje 
meno je Vladimír Sloboda, ďakujem pekne p. primátorovi i p. viceprimátorke, takisto p. 
poslankyniam, p. poslancom. P. kontrolór je ešte stále vo funkcii a keďže tu prebehla tá diskusia 
či áno, kedy je deň nástupu, myslím si, že to bolo dostatočne vysvetlené. Dovolím si pár slov 
o mne. Mám ekonomické i právnické vzdelanie, vyštudoval som dane a daňové poradenstvo, 
zároveň pomerne ešte nedávno som doštudoval právo, keďže viacero právnických vecí som 
musel riešiť, som si povedal, že popri práci to ešte vyštudujem. Bolo to celkom zaujímavé 
štúdium, kde sme si z praxe mohli veľa vecí vysvetliť. Momentálne som hlavný kontrolór 
v obci Záhorská Ves, nie ďaleko odtiaľto, kde fungujem na štvrtinový úväzok. Mám skúsenosti 
ako miestny poslanec mestskej časti Bratislava Ružinov, kde teda aj žijem. S tým, že prvé štyri 
roky som pôsobil ako zástupca starostu na plný úväzok. Mestská časť mala v tom období 70 
tisíc obyvateľov, teraz ich má viac. S tým, že som zodpovedal za sociálne služby, za životné 
prostredie a za vnútorné fungovanie samotného úradu. To znamená, že mám tie skúsenosti zo 
strany úradu a zároveň i zo strany samotného obecného poslanca, s tým, že nasledujúce štyri 
roky som tam vlastne pokračoval ďalej ako obecný poslanec. K tomu doplním, jedno volebné 
obdobie som fungoval ako župný poslanec, rozumiem aj tomu prípadnému prepojeniu na 
rozpočet, aktivity župy smerom mestu a naopak od mesta smerom na župu. Ďalšiu skúsenosť 
čo sa týka politiky štyri roky som pôsobil v NR SR pričom som pôsobil ako člen výboru pre 
verejnú správu, kde sme práve riešili aj teda samosprávy a neskôr som bol aj predsedom výboru 
pre ochranu, riešili sme majetkové priznania verejných činiteľov, čo teda videl som, že aj u vás 
komisia funguje. Momentálne sa venujem oblasti kontroly, popri svojej práci s tým, že som si 
dohodol aj v práci, že mám tú možnosť. V podstate som celý život audítor riešim manažérske 
systémy, to znamená podobnú prácu ako rieši kontrolór fungujem v každej práci, tak vlastne 
mám voľnejší pracovný čas a môžem popri svojej práci fungovať ako kontrolór. To bol aj 
dôvod, prečo som zvažoval či sa prihlásim sem na pozíciu hlavného kontrolóra. Viem, že 
pôvodne ste vyberali na plný úväzok, čo teda by z mojej strany určite nebolo možné. Čo sa týka 
polovičného úväzku to možné je. Určite po nástupe hlavného kontrolóra, teraz v najbližšom 
období bude príprava spoločná z úradom rozpočtu na budúci rok. Rovnako príprava záväzných 
nariadení, ktoré je nevyhnutné, aby platili k 1.1. a samozrejme príprava aktivít, ktoré na budúci 
rok, budú chcieť riešiť poslanci, lebo koniec koncov kontrolór je pravá ruka poslancov, aby 
dostali tie správne informácie, tie ktoré potrebujú či už vo fungovaní samotné úradu, 
organizácii, finančnej časti i nefinančnej časti, pretože jedna vec je aby financie fungovali tak 
ako majú, druhá vec je aby v obci fungovalo dodržiavanie predpisov tak ako má. Poviem to tak, 
že keď som nastúpil do Záhorskej Vsi, tak ako hlavný kontrolór, tak nie celkom so súhlasom 
starostu, nebol celkom spokojný, že koho si vybrali poslanci a myslím si že za to obdobie 
nastúpil som tam v decembri minulého roku, myslím si, že za to obdobie aj p. starosta zistil, že 
viem byť nápomocný a nie že som prišiel riešiť jeho konflikt s poslancami, ale naozaj snažíme 
sa dostať aj Záhorskú Ves do takého  stavu, aby mali všetky zákonné náležitosti. Všetky 
finančné záležitosti v poriadku, aby boli spokojní poslanci, že majú všetky podstatné 
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informácie, ktoré nie vždy sa k nim musia dostať ako k poslancom, je to normálna vec. 
A zároveň v prípade potreby, starosta má vo mne toho poradcu čo sa týka legislatívy, čo sa týka 
mojich skúseností. Aj toto je vec, ktorá nás čaká, vlastne budú sa meniť viaceré Všeobecne 
záväzné nariadenia. Za mňa asi toľko, ak máte nejaké otázky rád zodpoviem.“ 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, nejaké otázky zo strany poslancov? 

p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, ja sa spýtam na vzdialenosť z tej Bratislavy, 
je to vzdialenosť, že tu bolo zvykom, že p. hlavný kontrolór sa zúčastňoval aj na zasadaniach 
komisií, poradách poslancov, či by ste teda bol schopný zvládať tieto časové veci? 

Ing. Vladimír Sloboda – kandidát na hlavného kontrolóra, áno, to bolo to hlavné čo som si 
zvažoval, pretože zastupiteľstvo je jedna vec ako často sa koná, druhá vec je, že k tomu sú 
komisie a ďalšie stretnutia, ktoré sú nevyhnutné. Už som si to otestoval pri tej Záhorskej Vsi, 
že či tak dokážem fungovať, áno počítam s tým, že sa budem zúčastňovať nielen samotného 
zastupiteľstva, ale aj komisií, na ktorých budem potrebný a prípadne ďalších porád. Skôr 
počítam s tým, že budem aj fyzicky na úrade, nielen že by som bol v Bratislave, skôr tak, že by 
som to skombinoval, ak to bude možné samozrejme.“ 

p. Marcel Žák- poslanec mestského zastupiteľstva, ďakujem.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, p. Žák mi ukradol moju otázku a ak nemá nikto 
z poslancov žiadne otázky na p. Slobodu, tak by sme išli v rámci daného bodu. P. Žák máme to 
kompletné? 

 

p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, ešte máme poslednú uchádzačku, poprosil 
by som Ing. Moniku Vámošovú. 
 

Ing. Monika Vámošová – kandidátka na hlavného kontrolóra, „Dobrý deň milý zastupiteľský 
zbor, vedenie aj ostatná verejnosť. Dovoľte mi, aby som sa vám predstavila v súvislosti 
s voľbou hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže. Životopis a osobné doklady boli zaslané, tak 
zdôrazním len to čo je najpodstatnejšie v súvislosti vykonávaním tejto funkcie a to je to, že som 
vyštudovala Ekonomickú univerzitu v Bratislave, priamo odbor verejná správa a regionálny 
rozvoj, kde som tri roky pôsobila ako interná doktorantka, ale žiaľ so zdravotných dôvodov 
som toto musela v tom čase ukončiť. Venovala som sa práve témam ako boli komunálne 
financie, efektívnosť, účinnosť, hospodárnosť a tomuto podobné pojmy. Po skončení vysokej 
školy som pracovala na Stredoeurópskej vysokej škole a potom som sa konečne  dostala tam, 
kde som chcela byť a prečo som si vybrala študovať verejnú správu a to bolo, že som pracovala 
v mestskej časti Bratislava Petržalka, kde som pracovala ako odborný referent na úseku 
rozpočtu, kde som sa venovala najmä verifikácii účtovných dokladov, kontrole plnenia 
rozpočtu, administratívnym kontrolám, evidencii fondov, grantov, kompletizácii výkazov 
a pod. Potom som prešla pracovať do Skalice, ako referent rozpočtu, ktorého hlavnou náplňou 
bolo tvorba, implementácia rozpočtu priamo, kde vlastne po kratšom čase som bola poverená 
vedením a po úspešnom výberovom konaní aj vybraná za vedúcu ekonomického oddelenia, kde 
okrem úloh súvisiacich s tvorbou, implementáciou a hodnotením toho rozpočtu som sa vlastne 
podieľala na tvorbe legislatívnych predpisov VZN, z daňovej oblasti, školskej oblasti vlastne 
všetky tie, ktoré prislúchali ekonomickému úseku. Samozrejme ako vedúca ekonomického som 
bola privolávaná aj k ostatným aktivitám, ktoré súviseli, alebo ovplyvňovali nejakým spôsobom 
rozpočet mesta, financie. Samozrejme komunikovala som so zástupcami rozpočtových 
organizácií i so zástupcami našej mestskej s.r.o.. Taktiež s tretími stranami, auditom a podobne. 
Čo chcem vyzdvihnúť z toho profesijného, že mám absolvovaný kurz podvojného účtovníctva 
obcí a ich r.o. a p.o. a momentálne bez ohľadu ako dopadne toto výberové konanie, som 
prihlásená so začiatkom o dva týždne na akreditovaný kurz vnútornej kontroly obcí, ktorý je 
primárne určený pre hlavných kontrolórov. Zase sa chcem posunúť niekde ďalej vo svojich 
vedomostiach. Čo sa týka takej tej osobnostnej stránky chcem vyzdvihnúť, že som 
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komunikatívna, čo vo funkcii kontrolóra je dôležité a nielen komunikácia so zamestnancami, 
s vedením mesta, poslancami, ale aj komunikácia navonok. Povedzme s prokurátorom, s inými 
kontrolnými orgánmi. Ďalej je to taká moja precíznosť, ktorá by mohla pozitívne ovplyvniť 
kontroly, čo sa týka zadefinovania predmetu kontroly, analýzy s ktorými sa postupuje, ale aj 
s vypracovaním správy, aby tá správa naozaj odzrkadľovala to, čo tá kontrola zistila. Potom 
vlastne moja chuť vzdelávať sa, učiť sa nové veci, ktorá ma priviedla k tomu, že sa uchádzam 
o funkciu zo samosprávy z trošku iného uhla. Prečo práve ja, skúsenosti síce nie sú z časového 
hľadiska veľké, ale myslím si, že veľkým plusom je práca v samospráve, s rozpočtom, 
s ekonomickými vecami a možno taký pohľad z vnútra, kde práve by mohlo byť na dobro veci, 
že by išlo predchádzať nejakým zisteniam a už pri tých procesných veciach by sme to mohli 
eliminovať, alebo dokonca tomu absolútne predísť. A ešte možno posledná taká poznámka 
hodiaca sa k tejto funkcii, že som nezávislá, na nikoho nenaviazaná, v podstate som zistila, že 
poznám jednu jedinú občianku Šaštína-Stráží. Nie som tu prepojená na žiadnu politickú stranu, 
poslancov, alebo zamestnancov mesta. To je z mojej strany všetko, dúfam, že som stihla päť 
minút, ak sa chcete niečo spýtať nech sa páči, rada zodpoviem ak budem vedieť.  
 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, nech sa páči zo strany poslancov. Ja sa spýtam 
opätovne tú istú otázku,. Priamo teda s funkciou hlavného kontrolóra nemáte skúsenosti, ale 
priamo v behu samosprávy? 

Ing. Monika Vámošová – kandidátka na hlavného kontrolóra, priamo s funkciou hlavného 
kontrolóra nie.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ďakujem. Kolegovia, nie, tak ďakujeme veľmi 
pekne. Prešli by sme k hlasovaniu. 
p. Marcel Žák – poslanec a predseda Volebnej komisie, každý z poslancov dostane hlasovací 
lístok s obálkou. Na hlasovacom lístku máte kandidátov na hlavného kontrolóra v abecednom 
poradí. Tento hlasovací lístok si preberiete proti podpisu každý. Je to tajné hlasovanie, poprosím 
vás po jednom, že by ste išli za tú plentu, označili si svojho kandidáta a hodili zalepené obálku 
do urny. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, označuje sa krúžkovaním. 
p. Marcel Žák – poslanec a predseda Volebnej komisie, áno čiže môžete označiť jedného 
kandidáta a to krúžkovaním. Po vykonaní voľby bude otvorená  urna a sčítanie hlasov. Ak by 
bol kandidát zvolený v prvom kole, musí získať nadpolovičnú väčšinu hlasov poslancov.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ja by som doplnila, že po odhlasovaní, by sme 
si mohli urobiť aspoň päť minútovú prestávku. 
p. Marcel Žák – poslanec a predseda Volebnej komisie, Volebná komisia to má na starosti, tá tu 
zostane a sčítame hlasy a uvidíme, či podľa výsledkov bude potrebné ísť do druhého kola alebo 
nie. Požiadal poslancov, aby po jednom prišli si prevziať hlasovacie lístky. 
 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, požiadal predsedníčku Návrhovej komisie 
o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s informáciou o  voľbe hlavného kontrolóra mesta 
Šaštín-Stráže prijalo, 
 

 

Uznesenie MsZ č. 166/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
B e r i e   n a   v e d o m i e 

a/informáciu o voľbe hlavného kontrolóra v tajnom 
hlasovaní. 
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Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

Následne  prebehla voľba hlavného kontrolóra. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, vyhlásila päť minútovú prestávku. 
 

p. Marcel Žák – poslanec a predseda Volebnej komisie, dovoľte mi, aby som vás oboznámil 
s výsledkami voľby hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže. V prvom rade v mene nás 
všetkých poďakoval všetkým uchádzačom, ktorý prejavili záujem o túto funkciu a poprial im 
aj tým neúspešným ale aj úspešnému všetko dobré do osobné aj profesného života. Takže 
k priebehu voľby:  
 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili voľby 10 

Počet vydaných hlasovacích lístkov: 10 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 10 

Nevrátených hlasovacích lístkov: 0 

Platných odovzdaných hlasovacích lístkov: 10 

Neplatných odovzdaných hlasovacích lístkov: 0 

 

1. Bc. Ľubica Baránková    2 

2. Mgr. Eva Lukianová       0 

3. Ing. Vladimír Sloboda    7 

4. Mgr. Anna Škodová       0 

5. Ing. Monika Vámošová  1 

 

Môžeme konštatovať, že bola potrebná nadpolovičná väčšina poslancov MsZ, takže do funkcie 
hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže bol zvolený Ing. Vladimír Sloboda. 
 

Ing. Vladimír Sloboda – poďakoval. 
Ing. Radovan Prstek - primátor mesta, poďakoval Volebnej komisie za spočítanie hlasov, 
poďakoval všetkým zúčastneným kandidátom, že obetovali čas, verím tomu, že to nebolo ľahké 
vybrať človeka, ktorého tu potrebujeme, ale vôla bola jednoznačná. Gratulujem víťazovi a ako 

hovoril predseda Volebnej komisie, vám všetkým ostatným v ďalšom živote želám veľa 
úspechov, možno na iných postoch a v iných mestách  ďakujem. 
 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, prešli by sme k hlasovaniu k bodu č. 6 
a požiadala predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie bod b,c,d. 
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Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s výsledkom voľby hlavného kontrolóra mesta 
Šaštín-Stráže prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 167/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
V o l í 
b/za hlavného kontrolóra mesta Šaštín-Stráže pre obdobie 
r. 2023 – 2029 Ing. Vladimíra Slobodu. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie MsZ č. 168/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
U r č u j e 

c/ v zmysle § 18c zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších  predpisov plat hlavného 
kontrolóra, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy 
zamestnanca v národnom hospodárstve SR, vyčíslenej na 
základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky 
za predchádzajúci kalendárny rok (za rok 2022 je to 
1304,00 €) a koeficientu podľa počtu obyvateľov obce (od 
3001 do 5000 obyvateľov, t.j. 1,68). Plat hlavného 
kontrolóra obce je zaokrúhľovaný na celé euro smerom 
hore t.j. 1304,00 € x 1,68 = 2190,72 € x 0,5 úväzok, 
zaokrúhlené na 1096,00 € s účinnosťou odo dňa nástupu 
do funkcie a vzniku pracovného pomeru, t. j. od 
01.10.2023. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 
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Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie MsZ č. 169/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
O d p o r ú č a 

d/ primátorovi mesta Ing. Radovanovi Prstekovi uzavrieť 
s hlavným kontrolórom  zmluvu od 01. 10. 2023. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 
 

7/ Návrh - k zmene členov dozornej rady obchodnej spoločnosti GAZÁRKA, s. r. o., 
ktorej jediným spoločníkom je Mesto Šaštín – Stráže. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 7. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ukončila rozpravu k bodu č. 7 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o oboznámenie s návrhom na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po prejednaní návrhu na zmenu členov dozornej rady obchodnej 
spoločnosti Gazárka s.r.o., prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 170/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

na základe ustanovenia § 11 ods. 4, písm. l) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov vykonanie zmeny dozornej rady obchodnej 



21 

 

spoločnosti GAZÁRKA, s. r. o. so sídlom: Alej 549, 908 
41 Šaštín – Stráže, IČO: 36 278 670, zapísanej v 
obchodnom registri Okresného súdu Trnava, odd. Sro, 
vl. č. 17930/T, ktorej jediným zakladateľom a jediným 
spoločníkom je Mesto Šaštín – Stráže, tak, že 
zástupcami mesta v dozornej rade budú nasledovné 
osoby:    

 

1. p. Jana Dalajková Suchá, byt. Šaštín-Stráže, Pri 
rybníku 1300/1 

2. p. René Vávra, byt. Šaštín-Stráže, Štúrova   1820/101 

3. p. Marek Šedivý, byt. Šaštín-Stráže, Novoveská 915   
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 
 

8/ Návrh - Monitorovacia správa Mesta Šaštín-Stráže k 30. 6. 2023. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 8. 
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja by som len chcela 
podotknúť sociálne služby domov dôchodcov doteraz za pol roka bolo vyčerpaných iba 17%  
z peňazí, ktoré im boli dané. Chcela by som sa spýtať aj p. účtovníčky či vlastne vie prečo tak 
málo využili? Či by nám k tomu možno vedela povedať. 
Ing. Veronika Bízková Člunková – účtovníčka mesta, v tomto momente sa neviem k tomu 
vyjadriť, nakoľko táto otázka nepadla na finančnej komisii, alebo na porade poslancov, ale 
určite je to spôsobené tým, že tie platby idú priebežne podľa potreby Zariadenia pre seniorov. 
Nie je problém to prezistiť, že koľko im bolo doteraz preposlané zo zdrojov mesta.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslankyňa tá otázka je ekonomická... 
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja viem, len že sme vyhodili 
ten bod, tak som chcela, aby v tom bolo jasnejšie. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, navrhoval by som, aby do troch dní preverili túto 
informáciu a dali ti odpoveď.  
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ďakujem.  
 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ukončila rozpravu k bodu č. 8 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o oboznámenie s návrhom na uznesenie. 
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Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Monitorovacou správou Mesta Šaštín-Stráže 
k 30.06. 2023 prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 171/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
B e r i e   n a   v e d o m i e 

      Monitorovaciu správu Mesta Šaštín-Stráže k 30. 6. 2023. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

 

9/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k materiálu: Dodržiavanie pravidiel 
používania návratných zdrojov financovania k 1.9.2023.   
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 9, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 9 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Odborným stanoviskom hlavného kontrolóra 
k materiálu: Dodržiavanie pravidiel požívania návratných zdrojov financovania k 1.9. 2023 
prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 172/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
B e r i e   n a   v e d o m i e 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k materiálu:  

Dodržiavanie pravidiel používania návratných 
zdrojov financovania k 1.9.2023.  

  

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 
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Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

10/ Návrh na schválenie vyhlásenie verejného obstarávania na obstaranie špeciálneho 

nákladného vozidla  - multifunkčného vozidla s financovaním formou finančných služieb 
(finančný lízing / úver-autokredit). 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 10. 
p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, ja by som sa chcel vyjadriť, viem aká je 
situácia ako nás to tlačí, ale bol by som rád, keby sme naozaj do budúcna v maximálnej miere 
využívali výzvy na dotácie na takéto veci. Myslím, že si pamätáme, že sa to vo februári,  marci 
trošičku nadhodilo a možno nehovorím, že určite by sme mohli byť úspešní vo výzve. Ja by 
som to do budúcna videl, aby sme to riešili takouto formou. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, túto tému sme konzultovali dostatočne na rade, 
samozrejme súhlasíme s tebou, ale vieš dobre, že do budúcnosti, by tej techniky, aby technické 
služby mohli byť technické služby budeme toho potrebovať veľmi veľa. Takže pokiaľ takéto 
výzvy výjdu budeme reagovať. Ďakujem.    
Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 10 a požiadala predsedníčku Návrhovej 
komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na vyhlásenie verejného obstarávania na 
obstaranie špeciálneho nákladného vozidla – multifunkčného vozidla s financovaním formou 
finančných služieb prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 173/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

vyhlásenie verejného obstarávania na obstaranie 
špeciálneho nákladného vozidla - multifunkčného 
vozidla, v predpokladanej hodnote do  113 000,- € s DPH, 
financovaného formou finančných služieb (finančný 
lízing / úver-autokredit). 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

11/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 5 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín–Stráže  na rok 2023. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 11. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ja by som chcel k tomuto bodu upraviť tú 
čiastku kultúrnej komisie na  6.845,-eur, aby sme aj toto riešili. Je to z poslednej akcii o príjme, 
je tam položka 4 daná tak a mala tam byť čiastka 6.845,- eur. 
Ing. Veronika Bízková Člunková – účtovníčka mesta, vo výdavkovej aj príjmovej časti?  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, toto je iba o príjme k vám, čo sa priniesli 
peniaze z tej akcie k vám, malo to tam byť zapísané. Kde už máte výdaje je ďalšia vec.  
Ing. Veronika Bízková Člunková – účtovníčka mesta, všetko ešte nebolo zaúčtované. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ale malo to tam byť zapísané, p. Labašová 
vám to aj hovorila, malo to tam byť už pomenené tak vám poviem. Je to program 11.2 kultúrna 
komisia. 
Ing. Veronika Bízková Člunková – účtovníčka mesta, ak trváte na tom, že sa Rozpočtové 
opatrenie č. 5 bude meniť, tak teraz schválite ho s výhradou tejto položky, tak bude musieť byť 
zmenená aj táto rozpočtová zmena č. 5, ak na tom p. poslanec trvá. 
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja si myslím, že keď sa to dá, 
tak k ďalšej zmene, teraz sa to dá schváliť, bolo to treba povedať na ekonomickej komisii, vtedy 
si ešte nevedel, že aký bude výsledok, len hovorím, že keby vedeli aký bude výsledok, tak by 
to tam dali.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, p. Labašová priniesla peniaze, ona si to 
mala dopísať doplniť tam, takže na to bol čas dva týždne minimálne.  
Ing. Veronika Bízková Člunková – účtovníčka mesta, my vždy ten rozpočet dorovnávame, 
samozrejme aj ten príjem s výdavkami, takže to nebolo, že boli len presiahnuté príjmy, ale boli 
aj v tejto položke kultúrnej komisie aj výdavková časť. Ja som to chcela dorovnať, aby sa to 
rovnalo. V tej dobe som tam dala 4 tisíc eur na príjmovú i výdavkovú časť, aby mali na akcie.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, dobre v poriadku.   
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, čo je v poriadku, teraz to necháme tak ako máme, 
odsúhlasíme ich a pri nasledujúcej zmene upravíme na reálny stav? Môže to byť tak? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, tak to musí byť. 
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, samozrejme, aby sme 
nezdržovali túto zmenu.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, chcel som na to len upozorniť. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, upozornenie pre poslancov schvaľujeme bod č. 
11 v zmysle podkladov, ktoré sme mali k dispozícii bez žiadnej úpravy.  
Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, chcem sa k tomuto vyjadriť tým spôsobom, že 
pokiaľ máte takéto zmeny rozpočtu naozaj je to treba ešte pred vydaním materiálu von, pretože, 
vy keď pohnete s jedným číslom, ten rozpočet sa vám celý zmení, lebo to nie je len jedna jediná 
položka že navýšim príjem. Tam sa vám mení celý rozpočet komplet. Nejde o to, tie peniaze sa 
nestratili, ale je dobre keď to nie je prerokované na finančnej komisii a na mestskej rade, tak 
tieto dodatočné príjmy, alebo výdaje musia byť jednak kryté a jednak musia byť napočítané tak, 
aby ten rozpočet sedel. Tento rok  môžeme ísť do deficitu, ale už v budúcom roku to možné 
nebude, takže je lepšie to prerokovať vopred aj vo finančnej komisii a potom pokiaľ sú tam 
nejaké iné čísla, tak tie iné čísla sa dajú do novej zmeny rozpočtu. Nie je v tom problém, tie 
peniaze sa nikde nestratia.  
Ing. Veronika Bízková Člunková – účtovníčka, ja ak k tomu môžem p. poslanec dodať, vy ste 
to síce spomínal na tej finančnej komisii, ja som mala síce príjmovú časť v pokladni, ale som 
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nemala výdavkovú časť celú ukončenú, čo tam sú aj ľudia, ktorí vypomáhajú, tým sa vypláca 
odmena a tá sa vyplácala až okolo nejakého 10. septembra, kedy moje materiály už dávno 
kolovali aj na porade poslancov, ktorá bola 6. septembra, preto som to nemala všetko. Nechcela 
som, aby tam vznikali nejaké mínusové výdavky, ktoré boli mimo rozpočtu, ale určite všetko 
dorovnáme, tak ako to má byť, vlastne aj plus aj mínus. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ako je to všetko v poriadku, ale my sme 
mali tú akciu v auguste, od augusta doteraz je dosť veľký čas, jedná sa mi o tú čiastku, že tam 
mohla byť zaevidovaná, výdaj to je v pohode. 
Ing. Veronika Bízková Člunková – účtovníčka mesta, ale bol deň mesta, ktorý bol 1. septembra. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, sú to verejné financie, ktoré by mali byť 
presne, to je z mojej strany všetko. 
 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, sa spýtala či má niekto ešte príspevok? Nikto,  
ukončila rozpravu k bodu č. 11,a požiadala predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie 
návrhu na uznesenie žiadnej.  
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočtové opatrenie č. 5 – zmena 
rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 174/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

a/Rozpočtové opatrenie č. 5 – zmena rozpočtu Mesta                           
Šaštín - Stráže  na rok 2023. 

 

 

 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. 
Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 
Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. 
Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 
Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

Bežné príjmy 5 054 132       164 600          5 218 732       

Kapitálové príjmy 190 000          57 352           247 352         

Finančné operácie príjmy 100 263          30 000           130 263         

Príjmy spolu 5 344 395       251 952          5 596 347       

Bežné výdavky 5 081 616       110 037          5 191 653       

Kapitálové výdavky 62 531            104 674          167 205         

Finančné operácie výdavky 198 663          -                  198 663         

Výdavky spolu 5 342 810       214 711          5 557 521       

Hospodárenie mesta + RO 1 585             37 241           38 826           

Rozpočet  mesta + RO  Rozpočet rok 
2023 

 Návrh zmeny  Rozpočet po 
zmene 
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Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočtové opatrenie č. 5 – zmena 
rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 175/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

b) Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne - Strážach  schvaľuje 

použitie rezervného fondu vo výške 30.000,- EUR na 

rekonštrukciu chodníka na ul. Štúrova.  
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

  
12/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 6 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín–Stráže  na rok 2023.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 12, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 12 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočtové opatrenie č. 6 – zmena 
rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 176/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
B e r i e   na    v e d o m i e 

    Rozpočtové opatrenie č. 6 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín 
    - Stráže  na rok 2023, vykonané  na základe uznesenia 
    MsZ č. 178/2015. 
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Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 
 

 

13/ Návrh  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 13. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, keď to neodhlasujeme, čo sa potom stane? 
Alebo keď to neprejde? 

Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, keď neprejde daný návrh, tak zostávajú v platnosti 
Zásady, ktoré sú doteraz platné, akurát, že tieto zásady reagujú na zmenu zákona o majetku 
obcí, kde je novela od 01.11. 2023 platná a bude veľmi ťažké príklad poviem predať pozemok 
alebo nejakú nemovitosť formou osobitného zreteľa napríklad, pretože už podľa toho nového 
zákona bude musieť byť ten osobitný zreteľ pomenovaný. To v týchto zásadách je pomenovaný, 
ale v tých predchádzajúcich ten osobitný zreteľ pomenovaný nie je. To znamená, že by ste 
dostali mesto do problémov, že nebude možné osobitným zreteľom predávať. Ďalej bude 
musieť byť schválená prebytočnosť toho majetku, čo doteraz nemuselo byť, ale prebytočný 
majetok tiež je v tých zásadách napísané, že čo sa považuje za prebytočný majetok. Takže tieto 
zásady reagujú na zmenu zákona o majetku obcí, takže preto sa tie zásady idú prijímať, alebo 
neprijímať. To je samozrejme na poslancoch. Na tie zásady je treba nadpolovičná väčšina 
prítomných poslancov. Ďakujem. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ďakujem.  
 Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 13 a požiadala predsedníčku Návrhovej 
komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Bežné príjmy 5 218 732       -                  5 218 732       

Kapitálové príjmy 247 352          -                  247 352         

Finančné operácie príjmy 130 263          -                  130 263         

Príjmy spolu 5 596 347       -                  5 596 347       

Bežné výdavky 5 191 653       5 000             5 196 653       

Kapitálové výdavky 167 205          -                  167 205         

Finančné operácie výdavky 198 663          -                  198 663         

Výdavky spolu 5 557 521       5 000             5 562 521       

Hospodárenie mesta + RO 38 826            5 000 -            33 826           

Rozpočet  mesta + RO  Rozpočet rok 
2023 

 Návrh zmeny  Rozpočet po 
zmene 
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Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom Zásady hospodárenia a nakladania 
s majetkom Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 177/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

v súlade s §18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v z. n. p.  Zásady hospodárenia a nakladania s 
majetkom Mesta Šaštín-Stráže. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 5  p. Lukáš Letko,  Bc. Dušan Waldecker, p. Marek 
Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. René Vávra,  
 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 5 Ing. Lucia Flajžíková, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Marcel Žák, p. Jana Dalajková Suchá, p. 
Ivana Prokopiusová 

 

     Uznesenie nebolo prijaté ! 
 

 

14/ Návrh na Dodatok č. 4  k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta o miestnom 
poplatku za komunálne Odpady a drobné stavebné odpady č. 2/2021. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 14, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 14 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Dodatok č. 4 k VZN mesta o miestnom 
poplatku za komunálne Odpady a drobné stavebné odpady č. 2/2021  prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 178/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S a   u z n á š a 

na Dodatku č. 4 k Všeobecne záväzného nariadenia Mesta 
Šaštín-Stráže č.  2/2021  o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady /ďalej 
len ako VZN/. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
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Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

15/  Návrh na schválenie projektového zámeru a predloženie projektu „Modernizácia 

a prestavba školského Klubu a kotolne“ v znení výzvy: PSK-MIRRI-003-2023-DV-

EFRR. 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 15. 
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, môžem si overiť,  vlastne ide 
o školu v Strážach? To bude taká mini telocvičňa a budú tam vytvorené i priestory pre školský 
klub? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, áno.  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, budú tam šatne, bude tam WC plus zariadenie 
k tomu a prístupová cestička cez dvor vrátane. Takže aj premiestnenie kotolne, máme to tu 
vysvietené, kompletná demontáž jestvujúcej kotolne vrátane všetkých rozvodov, inštalácií, 
sanácia  porúch, defektov, konštrukcia, vyriešenie  odvedenia spodnej vody, lebo tam je tá 
spodná voda. Prestavba pôvodnej kotolne na klubovú učebňu detí, vybudovanie sociálneho 
zázemia, šatne a  technickej miestnosti, vybudovanie prepojenia pavilónov spevnených plôch. 
Realizácia stavebných úprav vyvolaných prestavbou kotolne  a súhrnný rozsah opráv 
konštrukcia v nadväznosti na prestavbu. Je to dané k termínu 16.01. 2024 k tomuto dátumu je 
výzva. Ak by sme do toho šli, je čo robiť, aby sme to stihli. Je tam spoluúčasť 8% z celkovej 
sumy, odhadovaná suma je 350 tis. eur.  
p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, keď sa ja môžem ešte spýtať k tomuto. 
V podstate ako to bude kryté financiami, keď tam máme spoluúčasť, lebo vieme, že tuto škôlka 
v Šaštíne je plánová, neviem, aká tam je spoluúčasť. Potom sme si naplánovali, že ten chodník 
spravíme, aby sme nezachádzali do nejakých... 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, presne tak, p. poslanec treba to zvážiť, len tie výzvy 
nasledujú, sú veľmi rýchle, naozaj tie limity na vypracovanie a podanie sú 120 dňové. To je 
extrém, ide o to, že sme sa rozprávali, že treba byť pripravení. Zatiaľ to chápte tak, že ak sa to 
dnes schváli pripravíme sa na tú výzvu na budúci rok. Zatiaľ sme v projektoch boli vždy 
úspešní, želajme si, aby sme boli aj naďalej, ale samozrejme sám to chápem tak, ako sme sa aj 
rozprávali o tom buďme pripravení. Pokiaľ súhlasíte so mnou. Samozrejme je toho oveľa viac 
v tomto meste na čo musíme reagovať, kultúrne domy, školy, škôlky atď. Ale je to všetko 
potrebné.  
p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, ja som vlastne zabudol, že tam máme 
nejaký projekt, čo sa týka toho športového areálu na Gazárke, lebo ešte aj tam... 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, môžem vám to povedať, chcel som vám to povedať až 
na záver. Aj v tomto projekte sme boli úspešní, takže sme boli vyhodnotený ako poberateľ 
nenávratného finančného príspevku plus 5% spoluúčasťou, od včera mám rozhodnutie, že sme 
v tomto projekte športovísk boli úspešní, verím tomu, že to deti a mládež v našom meste ocenia. 
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Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, je to v sume 381 tisíc eur. Takže včera to prišlo 
odsúhlasené pre mesto.  
p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva, mňa zaujíma vlastne, aby sme to mali kryté 
niekde v rozpočte.  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, tam je spoluúčasť 19.200,- eur presne. A k tomu 
len zámeru pre budúci rok k tej výzve, si myslím, že aj deti v Strážach, si zaslúžia, aby cvičili 
v nejakých normálnych priestoroch, nie na chodbách, v učebniach, ale normálnej telocvični, 
ktorá patrí ku každej škole. 
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského úradu, určite o tom nikto nepochybuje, že 
to je potrebné.  
Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 15 a požiadala predsedníčku Návrhovej 
komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na schválenie projektového zámeru 
a predloženie projektu „Modernizácia a prestavba školského Klubu a kotolne“ v znení  výzvy: 
PSK-MIRRI-003-2023-DV-EFRR prijalo, 
 

 

Uznesenie MsZ č. 179/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

projektový zámer a predloženie projektu „Modernizácia a 
prestavba školského klubu a kotolne“. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

16/ Návrh – Zámer prípravy a vypracovania PHSR mesta Šaštín-Stráže pre r. 2024 – 
2030. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 16, pre doplnenie ak 
by niekto nevedel PHSR je Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja. Nikto sa do rozpravy 
neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 16 a požiadala predsedníčku 
Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  - Zámer prípravy a vypracovania PHSR 
mesta Šaštín-Stráže pre r. 2024 – 2030 prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 180/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

zámer  prípravy a vypracovania PHSR  Mesta Šaštín-
Stráže na obdobie 2024 – 2030. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

17/ Návrh – Schválenie textu do kroniky mesta za r. 2022. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 17, doplním, že 
samotný text kroniky za r. 2022  sme dostali v rámci podkladov, čiže vieme čo schvaľujeme. 
Nikto sa do rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 17 
a požiadala predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  - textu na zápis do kroniky za rok 2022 
prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 181/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
B e r i e   n a    v e d o m i e 

text na zápis do kroniky za rok 2022. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 
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18/ Návrh na  prenájom nebytových priestorov Zdravotného strediska II, na Nám.  
 slobody, súp. č. 951, pre prevádzkovanie zdravotníckeho zariadenia - zubných 
ambulancií, ambulancie dentálnej hygieny, panoramatického RTG, laboratória pre 
stomatologické služby a iné ambulancie lekárov, nájomcovi  CEOX, spol. s r. o.,  9. mája 
15, 917 02 Trnava,  IČO: 52 523 608,  celková podlahová plocha NP predstavuje výmeru 
372,29 m2. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 18, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 18 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  - na prenájom nebytových priestorov 
Zdravotného strediska II. na Námestí slobody súp. č. 951 prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 182/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

prenájom nebytových  priestorov  zdravotníckeho  
zariadenia  –  Zdravotného strediska II,  na Nám. slobody, 
súp. č. 951, pre prevádzkovanie zdravotníckeho 
zariadenia - zubných ambulancií, ambulancie dentálnej 
hygieny, panoramatického RTG, laboratória pre 
stomatologické služby a  iné ambulancie lekárov,  
nájomcovi  -  CEOX,  spol. s r.o.,  9. mája 15,  917 02 
Trnava,  IČO: 52 523 608,  celková podlahová plocha NP 
predstavuje výmeru 372,29 m2, ako spôsob nakladania s 
nehnuteľným majetkom mesta podľa § 9a ods. 9 písm. c) 
zákona č. 138/1991 Zb. o  majetku  obcí  v  znení  
neskorších  predpisov  z  dôvodu  hodného  osobitného  
zreteľa,  ktorým  je  zabezpečenie verejnoprospešných 
služieb – poskytovanie odbornej zdravotnej starostlivosti 
pre obyvateľov mesta v súlade s účelovým určením 
prenajímaných nebytových priestorov Zdravotného 
strediska II v Šaštíne-Strážach.  Nájomné  je  stanovené  
v  zmysle Sadzobníka cien Mesta Šaštín-Stráže v sume 
22,50 eur/m2/rok.  
Firma CEOX sa zaväzuje k rekonštrukcii objektu na 
vlastné náklady – vybudovanie modernej kliniky, ktoré 
bude prebiehať v dvoch fázach. 
V prvej fáze stavebne zrekonštruuje  prízemie, ktorého 
súčasťou by bola recepcia, čakáreň, stomatologické 
ambulancie, RTG miestnosť, technická – sterilizačná 
miestnosť. V prvej fáze bude stavebná investícia vo výške 
cca 40.000,- eur. Zakúpenie najmodernejších 
stomatologických zariadení, vybavenie k chirurgickým 
zákrokom, audio-video technika. 
V druhej fáze (cca 1,5 r. po spustení  prízemia) prebehne 
rekonštrukcia prvého poschodia na vybudovanie nových 
ambulancií pre poskytovanie zdravotnej starostlivosti. 
V nájomnej zmluve bude uvedené, že v prípade podnájmu 
tretej osobe, môže tak urobiť iba s predchádzajúcim 
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písomným súhlasom prenajímateľa (vlastníka Mesta 
Šaštín-Stráže).  

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková,  p. 
René Vávra, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 2 p. Jana Dalajková Suchá, p. Marek Šedivý 

 

19/ Návrh na vzdanie sa členstva v Komisii pre cestovný ruch, cezhraničnú spoluprácu 
a kultúru. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 19, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 19 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  - na vzdanie sa členstva v Komisii pre 
cestovný ruch, cezhraničnú spoluprácu a kultúru  prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 183/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
B e r i e   n a   v e d o m i e 

vzdanie sa p. Kataríny Machovej z pozície člena Komisie 
pre cestovný ruch, cezhraničnú spoluprácu a kultúru  na 
základe písomného oznámenia menovanej. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 
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20/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. E-KN 1116/1 v k.ú. Stráže nad  
Myjavou –  novovytvorená parc.č. C-KN 964/45  vo výmere 59 m2 v k.ú. Stráže nad 
Myjavou 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 20, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 20 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na prevod mestského pozemku nižšie 
menovaným   prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 184/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 
o majetku obcí v znení nesk. predpisov  odpredaj 
z dôvodov hodných osobitného zreteľa časti mestského 
pozemku  parc. č. E-KN 1116/1  v celkovej výmere 2 ha 
3105m2, druh pozemku trvalý trávny porast, v k.ú. Stráže 
nad Myjavou vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín – 
Stráže, okres Senica –  novovytvorená parc.č. C-KN 
964/45 vo výmere 59 m2, druh pozemku ostatná plocha, 
v zmysle geometrického plánu č. 29/2022 vypracovaného 
GEOKON s.r.o., Dojč 19, úradne overeným OÚ Senica, 
katastrálny odbor dňa 25.04.2023 pod č. G1-283/2023 
Ľudovítovi Dudekovi,  bytom Šaštín – Stráže, Čistonek 
1443. 
Cena pozemku sa stanovuje na 20,- € za m. Kupujúci 
zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, návrh 
na vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúci. 

Náklady na vypracovanie  kúpnej zmluvy  znáša kupujúci. 
Sumu za odkúpený pozemok  kupujúca vyplatí Mestu 
Šaštín-Stráže do 3 dní po  podpísaní kúpnej zmluvy  
poštovou poukážkou alebo bankovým prevodom. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 
kupujúci  je vlastníkom susedného pozemku, o pozemok 
sa stará a plánuje ho využívať ako záhradku a oddychovú 
zónu, nie je predpoklad, že by pozemok mesto 

v budúcnosti užívalo pre vlastné potreby, vzhľadom na 
charakter a umiestnenie pozemku nie je možné 
predpokladať, že by o pozemok prejavil záujem iný 
záujemca. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 
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Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

21/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 566/2 v k.ú. Stráže nad  
Myjavou v celkovej výmere 175m2 –  novovytvorená parc.č. C-KN 566/2  vo výmere 89 

m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 21, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 21 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na prevod mestského pozemku nižšie 
menovaným   prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 185/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 
o majetku obcí v znení nesk. predpisov odpredaj 
z dôvodov hodných osobitného zreteľa časti mestského 
pozemku  parc. č. C-KN 566/2  v celkovej výmere 175m2, 
druh pozemku zastavaná plocha, v k.ú. Stráže nad 
Myjavou vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín – Stráže, 
okres Senica –  novovytvorená parc.č. C-KN 566/2 vo 
výmere 89 m2, druh pozemku zastavaná plocha, v zmysle 
geometrického plánu č. 45644900-062/2023 
vypracovaného GEODESY ASLOVAKIA, s.r.o., Koválov 
120, úradne overeným OÚ Senica, katastrálny odbor dňa 
31.05.2023 pod č. G1-370/2023 Gustávovi Skokánkovi 
a manž. Božene,  bytom Šaštín – Stráže, Pri štadióne 1413. 
Cena pozemku sa stanovuje na 20,- € za m. Kupujúci 
zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, návrh 
na vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúci. 

Náklady na vypracovanie  kúpnej zmluvy  znáša kupujúci. 
Sumu za odkúpený pozemok  kupujúca vyplatí Mestu 
Šaštín-Stráže do 3 dní po  podpísaní kúpnej zmluvy  

poštovou poukážkou alebo bankovým prevodom. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 
kupujúci  sú vlastníkmi susedného pozemku,  o pozemok 
sa stará, využíva hop ako záhradku, nie je predpoklad, že 
by pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre vlastné 
potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie pozemku 

nie je možné predpokladať, že by o pozemok prejavil 

záujem iný záujemca. 
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Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

22/ Návrh na  prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 566/2 v k.ú. Stráže nad  
Myjavou v celkovej výmere 175m2 –  novovytvorená parc.č. C-KN 566/3  vo výmere 86 

m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 22, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 22 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na prevod mestského pozemku nižšie 
menovaným   prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 186/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 
o majetku obcí v znení nesk. predpisov odpredaj 
z dôvodov hodných osobitného zreteľa časti mestského 
pozemku  parc. č. C-KN 566/2  v celkovej výmere 175m2, 
druh pozemku zastavaná plocha, v k.ú. Stráže nad 
Myjavou vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín – Stráže, 
okres Senica –  novovytvorená parc.č. C-KN 566/3 vo 
výmere 86 m2, druh pozemku zastavaná plocha, v zmysle 
geometrického plánu č. 45644900-062/2023 
vypracovaného GEODESY ASLOVAKIA, s.r.o., Koválov 
120, úradne overeným OÚ Senica, katastrálny odbor dňa 
31.05.2023 pod č. G1-370/2023 Igorovi Letkovi a manž. 
Ľubici,  bytom Šaštín – Stráže, Pri štadióne 1423. 
Cena pozemku sa stanovuje na 20,- € za m. Kupujúci 
zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, návrh 
na vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúci. 

Náklady na vypracovanie  kúpnej zmluvy  znáša kupujúci. 
Sumu za odkúpený pozemok  kupujúca vyplatí Mestu 
Šaštín-Stráže do 3 dní po  podpísaní kúpnej zmluvy  
poštovou poukážkou alebo bankovým prevodom. 
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Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 
kupujúci  sú vlastníkmi susedného pozemku,  o pozemok 
sa stará, využíva hop ako záhradku, nie je predpoklad, že 
by pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre vlastné 
potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie pozemku 

nie je možné predpokladať, že by o pozemok prejavil 

záujem iný záujemca. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

23/ Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. E-KN 1116/1 v k.ú. Stráže 
nad Myjavou –  novovytvorená parc.č. C-KN867/3  vo výmere 9 m2 v k.ú. Stráže nad 
Myjavou. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 23, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 23 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na zámer prevodu mestského pozemku 
nižšie menovaným   prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 187/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 
o majetku obcí v znení nesk. predpisov zámer odpredaja 
z dôvodov hodných osobitného zreteľa časti mestského 
pozemku  parc. č. E-KN 1116/1  v celkovej výmere 2 ha 
3105m2, druh pozemku trvalý trávny porast, v k.ú. Stráže 
nad Myjavou vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín – 
Stráže, okres Senica –  novovytvorená parc.č. C-KN 867/3 
vo výmere 9 m2, druh pozemku záhrada, v zmysle 
geometrického plánu č. 52/2022 vypracovaného Tomáš 
Holíč – GeoTime, Prievaly 352, úradne overeným OÚ 
Senica, katastrálny odbor dňa 09.06.2023 pod č. G1-
398/2023 Ing. Rastislavovi Javorkovi,  bytom Šaštín – 
Stráže, Na Kopánke 26. 
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Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 
kupujúci  je vlastníkom pozemku parc.č. 867/4 a objektu 

č. 1672, pričom prevádzaný pozemok tvorí je časť 
oploteného pozemku, o pozemok sa stará, nie je 

predpoklad, že by pozemok mesto v budúcnosti užívalo 
pre vlastné potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie 

pozemku nie je možné predpokladať, že by o pozemok 

prejavil záujem iný záujemca. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

24/ Návrh na  zámer prevodu mestského majetku: pozemkov parc.č. C-KN 418/1, 418/2, 

419, 420/1, 420/2, 420/4  v k.ú. Šaštín a stavieb: rodinný dom č. 569 na pozemku 

parc.č.418/2, garáž na pozemku parc.č. 419, hospodárska budova na pozemku parc.č. 
420/2 v k.ú. Šaštín. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 24, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 24 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na zámer prevodu mestského pozemku 
a stavieb RD č. 569 nižšie menovaným   prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 188/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 
o majetku obcí v znení nesk. predpisov  zámer odpredaja 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa pozemkov: 

   -parc. č. C-KN 418/1  vo výmere 205m2, druh pozemku 
  zastavaná plocha a nádvorie,  

-parc.č. C-KN 418/2 vo výmere 123m2, druh pozemku 
zastavaná plocha a nádvorie  

-parc.č. C-KN 419 vo výmere 32m2, druh pozemku 
zastavaná plocha a nádvorie 
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parc.č. C-KN 420/1 vo výmere 88m2, druh pozemku 
záhrada 

-parc.č. C-KN 420/2 vo výmere 40m2, druh pozemku 
zastavaná plocha a nádvorie,  

-parc.č. C-KN 420/4 vo výmere 118m2, druh pozemku 
záhrada 

a stavieb:  

-rodinný dom č. 569 na pozemku parc.č. 418/2,  
-garáž na pozemku parc.č. 419,  
-hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2. 

 

v k.ú. Šaštín vedených na LV 3894 pre obec Šaštín – 

Stráže, okres Senica, Lucii Černovej, bytom Šaštín – 

Stráže, Štúrova 569 a František Obšívan, bytom Skalica, 

Mallého 18. V podmienkach kúpnopredajnej zmluvy bude 
zakotvené predkupné právo v prospech Mesta Šaštín – 

Stráže po dobu 5 rokov. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že sa 
jedná o nehnuteľnosť, ktorú mali právni predchodcovia 
žiadateľov  v dlhodobom nájme, v súčasnosti je 
nájomcom matka žiadateľky, žiadateľka s partnerom 

spolu s nájomcom v byte bývajú.  Mesto nehnuteľnosť 
v súčasnosti nevyužíva, nie je predpoklad, že by ju 
v budúcnosti i využívalo pre vlastné potreby, 

nehnuteľnosť nie je v dobrom stavebnotechnickom stave, 

mesto nemá vyčlenené v rozpočte finančné prostriedky na 

údržbu objektu.  

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 4    Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková,  
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 1 Ing. Lucia Flajžíková 

 

Zdržali sa: 5 p. Marcel Žák, p. Lukáš Letko, p. René 
Vávra, p. Marek Šedivý, Jana Dalajková Suchá 

 

     Uznesenie nebolo prijaté! 
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25/ Návrh na zámer prenájmu časti pozemku parc. č. E-KN 589/145 (novovytvorená C-
KN 1654/8) vo výmere 837m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 25, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 25 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na zámer prenájmu mestského pozemku  
nižšie menovaným   prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 189/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

zámer prenájmu pozemku ako spôsob nakladania s 
nehnuteľným majetkom mesta podľa § 9a ods. 9 písm. c) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa a 
uzavretie nájomnej zmluvy s nájomcom – Vladimírom 
Maxianom ml., bytom Šaštín – Stráže, Záhorácka 55, 
pričom predmetom nájmu bude časť pozemku registra „E-
KN“ - parc. č. 1589/145, druh trvalý trávny porast, výmera 
30896 m2, zapísaný na liste vlastníctva č. 2045, k. ú. 
Stráže nad Myjavou, obec Šaštín – Stráže, okres Senica, 
pričom prenajímaná časť pozemku o celkovej výmere 837 
m2 je vymedzená situačným nákresom – novovytvorená 
C-KN 1654/8), nájomná zmluva bude uzavretá na 
neurčitú a nájomné bude dohodnuté vo výške 0,50 
EUR/m2/ rok (v zmysle sadzobníka cien/služieb mesta 
Šaštín – Stráže);  
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 
dotknutá časť pozemku je v súčasnosti neudržiavaná, 
žiadateľ je vlastníkom susedného pozemku parc.č. 1209/1 
a 1207/2 v k.ú. Stráže nad Myjavou, nie je predpoklad, že 
by pozemok mesto v súčasnosti užívalo časť pozemku pre 

vlastné potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie 

pozemku nie je možné predpokladať, že by o pozemok 

prejavil záujem iný záujemca. Žiadateľ plánuje využiť 
pozemok ako záhradku a dvor.  V prípade skončenia 

nájmu bude pozemok uvedený do pôvodného stavu. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 



41 

 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

 

26/ Návrh na  zrušenie Uznesenia MsZ č. 140/2023 a Uznesenia MsZ č. 141/2023 zo dňa 
28. júna 2023. 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 26, nikto sa do 
rozpravy neprihlásil, Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 26 a požiadala 
predsedníčku Návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

a/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na zrušenie Uznesenia MsZ č. 140/2023   
prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 190/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
R u š í  
a/ Uznesenie MsZ č. 140/2023 zo dňa 28. júna 2023, 
ktorým boli schválené ceny za prevod – vysporiadanie 

pozemkov pod rodinnými domami, záhradami, dvormi 
a predzáhradkami v k.ú. Šaštín a v k.ú. Stráže nad 
Myjavou, ktoré sú vo vlastníctve mesta. 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. Marcel 
Žák, Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 0 

 

a/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na zrušenie  Uznesenia MsZ č. 
141/2023  prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 191/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
R u š í  
Uznesenie MsZ č. 141/2023 zo dňa 28. júna 2023, ktorým 
boli schválené ceny za prenájom  pozemkov pod 
rodinnými domami, záhradami, dvormi a predzáhradkami 
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v k.ú. Šaštín a v k.ú. Stráže nad Myjavou, ktoré sú vo 
vlastníctve mesta. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko,  Bc. Dušan 
Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 
Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 1 p. Marcel Žák 

 

27/ Návrh na stanovenie ceny k vysporiadaniu pozemkov pod rodinnými domami, dvory, záhrady, 
 predzáhradky prevodom nehnuteľnosti a stanovenie nájmu. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila rozpravu k bodu č. 27. 
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, môžem sa spýtať či to prešlo 
Stavebnou komisiou? 

Mgr. Vladimír Hladík – poslanec mestského zastupiteľstva, toto bolo na porade poslancov. 
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, tento návrh tam ešte nebol.  
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, že tento bod  30 /pôvodné 
číslo v programe/, nebol na porade poslancov. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, v rámci diskusie bol predstavený vlastne Ing. 
Baďurovaná nám povedala jej stanovisko a predstavila návrh.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pokiaľ si dobre pamätám, tam bola rozprava, že tie ceny 
budeme dodržovať v rámci znaleckých posudkov, dobre hovorím? 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, áno, tam vlastne pôvodné uznesenie bolo v tom 
zmysle, že sme vyčlenili z daných pozemkov, pozemky, ktoré majú do 100 m2 a teda nad 100m2 
bolo teda mienené posudzovať individuálne. Nato teda Ing. Baďurová dala pripomienku, že je 
to zmätočné a vyvoláva to chaos, to znamená, že ona uviedla iný návrh v zmysle znaleckého 
posudku, ktorý deklaruje dané pozemky do jednotlivých kategórií. Máme ich vlastne aj tuto 
predstavené, takže v zmysle tohto pripravila daný návrh, v zmysle znaleckých posudkov.  
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, dobre, ďakujem za 
vysvetlenie. 
Ing. Lucia Flajžíková ukončila rozpravu k bodu č. 27 a požiadala predsedníčku Návrhovej 
komisie o prednesenie návrhu na uznesenie. 
 

a/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na stanovenie ceny k vysporiadaniu 
pozemkov pod rodinnými domami, dvory, záhrady, predzáhradky prevodom nehnuteľnosti  
prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 192/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 
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cenu za prevod-vysporiadanie pozemkov pod rodinnými 
domami, záhradami, dvormi a predzáhradkami v k.ú. 
Šaštín, v k.ú. Stráže nad Myjavou, ktoré užívajú vlastníci 
nehnuteľností a sú vo vlastníctve Mesta Šaštín-Stráže 
podľa znaleckého posudku č. 52/2023 nasledovne: 

 

REKAPITULÁCIA JEDNOTKOVEJ VŠEOBECNEJ HODNOTY 

Názov Všeobecná hodnota [Eur] 
Pozemky 

Skupina pozemkov I - List vlastníctva č.2045, 3064 k.ú. Stráže nad Myjavou - parc. č. 
804/2,952/2,961/2,813,815/2,819,821,824/2,832,835,837/1,843,974/2,974/1,9 

77,979/2,982,730,1037,1034,1028,1025,1022,1015,1016,1011,1174/2,1172,11 

89/5,1170 (1 m2) 9,99 €/m2 

Skupina pozemkov II - List vlastníctva č. 3064 k.ú. Stráže nad Myjavou - parc. č. 
1391/1 (1 m2) 9,99 €/m2 

Skupina pozemkov III - List vlastníctva č. 2045,3064 k.ú. Stráže nad Myjavou - 
parc. č. 949/2,960/2,811,958/2,1006,736/3 (1 m2) 9,99 €/m2 

Skupina pozemkov IV - List vlastníctva č. 2045,3064 k.ú. Stráže nad Myjavou - 
parc. č. 973,809/1,728,729,738,739,735,733,1205/1,1206,1198,1199,1200 (1 

m2) 24,23 €/m2 

Skupina pozemkov VII - List vlastníctva č. 3877 k.ú. Šaštín - parc. č. 1223 (1 m2) 24,23 €/m2 

 

REKAPITULÁCIA VŠEOBECNEJ HODNOTY 

Názov Všeobecná hodnota [Eur] 
Pozemky 

Skupina pozemkov V - List vlastníctva č. 2045 k.ú. Stráže nad Myjavou - parc. č. 
796 (270 m2) 6 542,10 € 

Skupina pozemkov VI - List vlastníctva č. 2045 k.ú. Šaštín - parc. č. 1486 (455 

m2) 11 024,65 € 

Spolu pozemky (725,00 m2) 17 566,75 

Všeobecná hodnota celkom 17 566,75 

Všeobecná hodnota zaokrúhlene 17 600,00 

Všeobecná hodnota slovom: Sedemnásťtisícšesťsto Eur 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko,  Bc. Dušan 
Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 2 p. Marcel Žák, p. Marek Šedivý 
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b/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom  na stanovenie ceny za prenájom 
pozemkov pod rodinnými domami, dvory, záhrady, predzáhradky prevodom nehnuteľnosti  
prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 193/2023 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  
S ch v a ľ u j e 

cenu za prenájom pozemkov pod rodinnými domami, 
záhradami, dvormi a predzáhradkami v k.ú. Šaštín, v k.ú. 
Stráže nad Myjavou, ktoré užívajú vlastníci nehnuteľností 
a sú vo vlastníctve Mesta Šaštín-Stráže podľa znaleckého 
posudku č. 52/2023 nasledovne: 

 

 

REKAPITULÁCIA NÁJMU 

Nájom 

Pozemky 

Skupina pozemkov I - List vlastníctva č.2045, 3064 

k.ú. Stráže nad Myjavou - parc. č. 
804/2,952/2,961/2,813,815/2,819,821,824/2,832,835,837/1,843,974/2,974/1,977,979/2,982,73
0,1037,1034,1028,1025,1022,1015,1016,1011,1174/2,1172,1189/5,1170  
0,821 0,82 €/m2/rok 

Skupina pozemkov II - List vlastníctva č. 3064 k.ú. Stráže nad Myjavou - parc. č. 1391/1 
0,821 0,82 €/m2/rok 

Skupina pozemkov III - List vlastníctva č. 2045,3064 k.ú. Stráže nad Myjavou - parc. č. 
949/2,960/2,811,958/2,1006,736/3 

0,821 0,82 €/m2/rok 

Skupina pozemkov IV - List vlastníctva č. 2045,3064 k.ú. Stráže nad Myjavou - parc. č. 
973,809/1,728,729,738,739,735,733,1205/1,1206,1198,1199,1200 

1,992 1,99 €/m2/rok 

Skupina pozemkov V - List vlastníctva č. 2045 k.ú. Stráže nad Myjavou - parc. č. 796   1,992 
537,84 €/rok 

Skupina pozemkov VI - List vlastníctva č. 2045 k.ú. Šaštín - parc. č. 1486 1,992 906,36 €/rok 

Skupina pozemkov VII - List vlastníctva č. 3877 k.ú. Šaštín - parc. č. 1223 1,992 
1,99€/m2/rok 

 

Hlasovanie: 
Prítomní: 10 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko, p. 
Marcel Žák,  Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila 
Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 
Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 
Prokopiusová 

 

Za: 9 Ing. Lucia Flajžíková  p. Lukáš Letko,  Bc. Dušan 
Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 
Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 
Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

 

Proti: 0 
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Zdržali sa: 1 p. Marcel Žák 

 

 

28/ Rôzne  
 

/doslovné znenie bodu Rôzne je zachytené vo videozázname, ktorý je uložený na webovom 
sídle mesta vedľa Zápisnice zo zasadania/ 
 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, otvorila bod Rôzne. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ja by som sa chcel spýtať p. primátora, 
v akom je to štádiu prístupovej cesty na zberný dvor. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nemám doteraz úplnú odpoveď, ale vrátim sa 
k včerajšku. Mali sme bezpečnostnú radu, ktorá sa konala v obci Dojč, kde jednou témou bola 
aj doprava, ktorá je extrémna, doprava nákladnými vozidlami, ktorá presahuje 25 t, je to 
problém celorepublikový, obzvlášť na týchto ťahoch. Tiež sme rozprávali v mojej správe za 
mesto Šaštín-Stráže, o preťaženosti z našej priemyselnej zóny nákladnými autami, ktorá nás 
čaká pokiaľ začne výroba v Xelly, vyzerá to tak, že aj firma Mineral bude pokračovať v ťažbe 
piesku. KAV Hurban, Betonárka, Zberný dvor, neviem na čo som ešte zabudol. Naozaj tá 
preťaženosť bude extrémna cez naše mesto, hlavne cez námestie. Ale informácie mám zatiaľ, 
že ten prístup zo strany Xelly cez tú kolajku asi nebude možný z dôvody toho, že kvôli 
preťaženosti tejto dopravy a veľkej váhe výrobkov, ktoré idú produkovať, opakujem slova, 
kvôli veľkej váhe, lebo tento tip výrobku nazývaný SILKA je extrémne ťažký, takže je tam 
naozaj možnosť, že sa Xella vráti k tejto železničnej doprave, čo by bolo pre nás potešujúce, že 
by sa znovu začali využívať železnice. Ale na druhej strane musíme hľadať novú formu, nového 
prístupu. Rozprával som s p. riaditeľom, možno keby sme, šírka je tam dostatočná, možno keby 
sme sa dohodli s pár vlastníkmi, ktorí tam sú. Je tam aj časť urbárska, ale tú by sme 
nepotrebovali. Možno by ten prístup vyšiel vedľa tej koľajky. S tým by v celku súhlasili, ale to 
by nám nestačilo, lebo šírka cesty musí byť cca 6,20m. Pokiaľ nie hľadáme prístupovú cestu 
odpredu, kde sme si už vytiahli vlastníkov. Je ich tam veľa, to sú parcely o šírke 10, 12, 17 m, 
takže máme pripravenú aj túto variantu. Oslovíme vlastníkov, ak by neprešiel tento pôvodný 
návrh, či by sme cestu mohli vybudovať zo strany železnice. Rozumieme si p. poslanec, zo 
strany do Lukry.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, v podstate Lukra, čo využívame ten vjazd, 
dalo by sa aj vedľa odkúpiť. V podstate ako vchádzate teraz jestvujúcim vjazdom, tak vedľa po 
pravej strane z tej role. Je tam nejakých osem, deväť vlastníkov. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, však o tom rozprávam. Už sme v pondelok ráno riešili 
túto variantu. Niektorých vlastníkov poznáme, niektorých nie, prístup je pre nás dôležitý. 
p. Lukáš Letko – poslanec mestského zastupiteľstva, p. primátor ja by som sa chcel opýtať ako 
to je s tým odpredajom tlakových čerpadiel, tlakovej kanalizácie, opravami, či si to budú hradiť 
občania, ktorí sú znevýhodnení týmto. A tiež som sa chcel spýtať, či by sa dal urobiť nejaký 
spoločný fond pre tieto opravy, že by to bolo z toho hradené, že by sa všetci občania ročne 
vyskladali a z toho by sa robili opravy a údržby čerpadiel. Ďakujem. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslanec to je reakcia na p. poslanca Waldeckera 
a ľudia čo tu sedia, väčšinou ich táto téma zaujíma. Ja viem dobre, že toto spôsobilo veľký 
rozruch v meste. Viem vypočul som si veľa názorov, veľa diskusií, všetkého možného. Fakt je 
ten, že tento problém, sa mal riešiť dávno, to je jedna vec. Tu nejdeme robiť priateľov, 
nepriateľov, zvýhodnených, nezvýhodnených, jednoducho ten čierny Peter nám zostal v rukách 
a jednoducho to musíme nejako vyriešiť tak, aby sme zo seba nerobili nepriateľov. Predsa nie 
sme tu na to, aby sme občanom škodili, ale naopak. Treba sa pozrieť aj na skutočné fakty, hlavne 
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tie finančné. Za minulý rok opravy čerpadiel boli 68 tisíc, rok predtým 21.064,- tento rok je 
september do akej sumy sme sa dostali p. prednosta tohto roku? 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, 40 tisíc. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ale opakujem, než začne vášnivá diskusia, hľadajme 
cestu nejakého riešenia, tak ako to naznačil p. poslanec, že určite v tejto veci zaostávame, 
neriešilo sa to. Vieme, že v iných obciach je tiež tlaková kanalizácia, ale riešená iným 
spôsobom. Ja vás poprosím, než začne diskusia občanov, zachovajme kultúru rokovania, 
nekričme po sebe a hľadajme riešenia, nie sme tu preto, aby sme niekoho poškodzovali. Pýtali 
sme sa aj v iných obciach ako to funguje, ten systém je vcelku dobrý, spravodlivý, len bohužiaľ, 
aby sme my rýchlo nabehli na to. Príklad Moravský Ján. Ešte veľa krokov prvotných nám do 
toho chýba. Ja k tomu ešte potom poviem. Samozrejme očakávam otázky od občanov. 
Nenecháme ľudí len tak hodiť cez palubu, máme dôchodcov, máme chorých ľudí, v rôznych 
životných situáciách to iste nechceme.  P. prednosta vám k tomu povie bližšie, má technické 
informácie, má to na starosti, takže p. prednosta doplň moje slová. 
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja by som sa rada k tejto téme 
tiež vyjadrila, je to teda veľmi dôležitá a závažná vec, skutočnosť, ktorá sa dotýka okolo 600 
domácností a z môjho pohľadu by som zdôraznila to, že neprebehla žiadna diskusia s občanmi, 
aby bola najprv nejaká informovanosť, takým štýlom, že by sa ľuďom vysvetlilo, dostali sme 
jednoducho list, ktorý aj na mňa dosť zapôsobil aj tak výhražne. Ja by som chcela povedať, že 
sa mi nepáčil tento prístup. Najprv mala byť informovanosť, potom až teda snažiť sa riešiť. Je 
tu diskriminácia časti občanov, ktorí majú tlakovú a vlastne my sme si museli platiť elektrinu 
za to, museli sme si platiť ďalšie výdavky opravy atď. Viem, že si poviete, že sa to takto nemôže 
brať, ale je to jedna skutočností, na ktorú chcem ukázať. Potom postup mal byť taký, že ľudia 
majú dostať najprv výpoveď s odôvodnením, dôležitých skutočností, prečo k tomuto prichádza, 
viem, že niektoré veci sú v tom liste spomínané. Myslím si, že takýto postup mal byť a potom 
mali dostať do schránok nové zmluvy s ktorými by sa oboznámili. Mne sa nepáči prísť na 
mesto, že ukážete mi to a podpíš. Ja chápem, že p. prednosta aj komunikoval s ľuďmi, nechcem 
celkom povedať, že ste nekomunikovali, ale jednoducho ja tiež, by som dostala do ruky zmluvu, 
doma preštudovala a podpísala. Toto je moje vyjadrenie k postupu. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslankyňa súhlasím s tebou, my sme sa už o tom 
rozprávali, uznávam, že to bolo veľmi rýchle. Len na moju, našu obhajobu dnes už sme s tými 
financiami omnoho stabilnejší ako pred pár mesiacmi. Skôr to bola taká finančná panika, ale to 
čo si povedala súhlasím, ten samotný list občanovi, ktorý problematike nerozumie bol viac 
výhražný, dobre ja som ho chápal inak, niektorí ľudia zamestnanci inak, súhlasím s tým, že to 
malo byť podané citlivejšie, jemnejšie, vysvetliť inak, máme na to dostatok priestoru, aby sme 
si vysvetlili prečo aj dnes. To je jedna vec a druhá vec je to hlavne ako ďalej.  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu,  ja to vysvetlím, samozrejme potom ešte otázky 
z vašej strany, aby mal každý priestor. Ja súhlasím s pánom primátorom a nebolo to ľahké 
rozhodnutie. Vrátim sa k tej výzve, ktorá bola zaslaná. To nebolo myslené vôbec tak, že by sme 
niekomu chceli ubližovať, alebo vnucovať tie čerpadlá. Všade bolo uvádzané, že nie mesto je 
to, ktoré môže postihovať, ale je tam uvedený Okresný úrad Senica a my s tým mesto ako také 
nič nemáme. Rozviniem vec k samému začiatku. Bola tu vypracovaná nejaká projektová 
dokumentácia na základe zákona, ktorý vznikol, že obce nad 2 tisíc obyvateľov a mestá musia 
byť všetky odkanalizované. Vytvoril sa projekt, ktorý bol, že vytvoril občanov na štyri skupiny. 
Prvá skupina bola tá ktorí mali samospád, to riešil projekt, tých to najmenej bolelo, nič neplatili, 
tá druhá skupina sú tí ktorí sú tí čerpadlári nazvime to takto, bez nejakého ďalšieho komentára 
je ich okolo 600, ale aj táto skupina v podstate dostala celé zariadenie aj čerpadlá, v rámci 
spoluúčasti, ktorá bola 531 tisíc, dostala táto skupina všetko zadarmo. Dovolím si tvrdiť, že 
nikto neplatil to čerpadlo ani zariadenie. Od r. 2012 ste využívali to čerpadlo na vlastnú 
elektrinu. Takže na 95% všetky opravy hradilo mesto, čo značí že od r. 2020, kedy sme už 
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prestali byť prevádzkovateľmi, takmer 250 tisíc eur neoprávnene. Potom by som spomenul 
tretiu skupinu tých ľudí, ktorí by mohli byť diskriminovaní asi najviac, to sú tí ktorí neboli 
pripojení. Tretia skupina novostavby, každý jeden, ktorý má novostavbu tak si musí všetky 
prípojky vody, elektrinu a aj kanalizáciu vybaviť sám, sám si ich zaplatiť a sám si ich aj 
prevádzkovať. Ako príde k tomu táto skupina a potom štvrtá skupina, ktorú by som tiež rád 
spomenul a tí si to odniesli najviac, to sú tí ktorí nie sú odkanalizovaní a majú svoje vlastné 
žumpy. Možno viete, možno neviete ja to rátam od r. 2012, prevádzka nejakých 11 rokov 
povedzme si, že prvá skupina neplatila nič, druhá skupina platila na 95% hradilo mesto neplatilo 
znovu nič, tretia skupina si to odskákala najviac to boli tí ktorí si museli na svoje náklady 
vybudovať žumpy a zároveň celých 11 rokov si vyvážať a mesto im neplatilo nič, takže ich to 
stálo najviac, ak rátame že jeden vývoz žumpy je 50,- eur a vyváža sa 5,6, 10 krát za rok. 
Jedného majiteľa prevádzka žumpy vyšla cca 8 tis. eur. Ako príde k tomu táto skupina? Treba 
sa na to pozrieť aj z tohto pohľadu, ak niekto vytvoril projekt v r. 2010, ktorý bol tiež 
odsúhlasený, že raz je tlaková, raz je spádová, niekto je na kopci, niekto je pod, ťažko k tomu 
zaujať nejaké stanovisko, na to boli projektanti, ktorí to nejakým spôsobom navrhli 
a zrealizovali. Teraz v takom štádiu v akom to je, bohužiaľ tak ako aj p. primátor spomenul to 
sa malo riešiť už v roku 2020, že sa to neriešilo, môžem dopovedať. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, upozornila občanov že momentálne je bod 
Rôzne, priestor dostanú v bode Diskusia. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, tiež apeloval na občanov, aby sa chovali slušne. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja by som chcela p. prednosta 
povedať, že teraz čierny Peter zostal mestu, to sa tak vyrieši, že prevedieme to na ľudí a všetky 
tie náklady tiež prevedieme na ľudí, veď to tak nemôžeme. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, mesto nenúti žiadneho občana v tomto meste, 
aby si to čerpadlo a prípojné zariadenie zobral k sebe za 1,- Euro. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, vy by ste si tiež nekúpili nejaké 
pokazené čerpadlo.  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, že od 01.11. prichádza nový zákon, v tom 
momente mesto nemôže predať nič za jedno euro a musí podľa trhovej ceny, ale čo je podstatné, 
že tí ktorí si zoberú to čerpadlo za 1,- euro, pochopme, že mesto za 1,- euro nemá nič. Pokiaľ 
sa niekto stane majiteľom, tak môže si v rámci svojej domovej poistky ak sa stane porucha 
uplatniť, je to jedno z možných riešení. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, my všetci pripojení sme a mesto 
je zodpovedné za odvod odpadu, všetky vody. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, nie. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, majiteľ je mesto. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, takto ak by mesto k tomu pristupovalo tak, že 
je majiteľom, tak potom kľudne si môžeme čerpadlá zobrať ak vy ich nechcete a vy si dajte 
vlastné čerpadlá tak ako tá skupina tých čo majú žumpy, alebo tých čo si robia nové prípojky. 
A potom si ich prevádzkujú. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, je to veľmi ťažká situácia pre 
ľudí.  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, ja len dopoviem, že aj prípojku elektriny si 
každý prevádzkuje sám, aj prípojku vody. Veď vy ste všetci pripojení na vodné a stočné máte 
zmluvy s BVS a tá berie všetky peniaze. Mesto nemá z toho ani jeden cent a mesto 
neprevádzkuje ani kanalizáciu ani ČOV to prevádzkuje BVS. My reálne nemáme ani prístup na 
váš pozemok, lebo na vašom pozemku sú tie zariadenia.  
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, tie čerpadlá boli od začiatku zle 
vybrané.  
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Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, boli ja s vami súhlasím, ale čerpadlá 
v niektorých mestách, dedinách to majú vyriešené, že všetci komplet sú napojení na tlakové 
a nerobia sa nejaké rozdiely. Je tu ešte veľa tých, ktorí nie sú napojení, nie sú odkanalizovaní. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, my sme pripojení a ako k tomu 
prídeme? 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, mesto ak sa vám pokazí plynový kotol kto vám 
ho opraví mesto? 

p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja viem, ale ja si to platím. A ešte 
by som sa chcela opýtať, že som sa dopočula že na Čistonku si medzi sebou vymieňajú 
pozemky, predávajú. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ja vás p. Prokopiusová ešte preruším, ja mám 
tiež k tej téme, ja by som len chcela poprosiť, my ako poslanci sme sa k tomu nemali možnosť 
vyjadriť čo sa týka týchto čerpadiel, k danému návrhu zmluvy, spôsobu, len v rámci jednej 
porady bolo na konci spomenuté, že niečo sa s tým bude musieť urobiť. Adekvátny spôsob nám 
predstavený nebol, nemali sme možnosť ho pripomienkovať, to znamená kým, dostanú občania 
návrhy z mesta, poprosím aby to prešlo v prvom rade cez poradu nás poslancov, aby sme my 
vedeli adekvátne otázky aj zodpovedať. Druhá vec vzhľadom k tomu, že kolovala v rámci 
mesta aj petícia som toho názoru, že vôbec nezáleží kto tú petíciu podpísal z občanov, myslím 
to v tom zmysle či je majiteľom alebo nie je majiteľom daného čerpadla, pretože si myslím, že 
sa to týka všetkých. Ak ja ako nemajiteľ čerpadla to podpíšem, tiež vyjadrujem nejakým 
spôsobom svoj názor k tomu postoju, ktoré nastavuje vedenie mesta. Ja som to tiež podpísala, 
ja si to priznám, z toho dôvodu, že nesúhlasím s týmto postupom. Podľa môjho názoru, by sme 
si mali sadnúť normálne za stôl, porozprávať sa a nájsť také riešenie, ktoré bude transparentné, 
ktoré bude spravodlivé pre všetkých obyvateľov a nie, že hodíme do schránok ľuďom list 
a potom tu budeme hádzať po sebe nechcem povedať čo. Prosím, veď všetci sme občania, 
pristupujme k sebe s úctou, naozaj s úctou, lebo všetci rovnako platíme dane. Z mojej strany 
všetko, páči sa p. Prokopiusová. 
Bc. Dušan Waldecker – poslanec mestského zastupiteľstva, ja by som chcel poopraviť p. 
prednostu, platíme odpadné vody všetci, všetci občania to je jedno. A tí čo majú domové 
prečerpávacie stanice platia naviac elektrinu a majú na krku údržbu toho čerpadla a teraz je 
otázka, že to je vlastne kostlivec zo skrine, ktorý vypadol z predchádzajúceho vedenia r. 2003 
niekedy vtedy sa to riešilo. Presne si to nepamätám, boli sme tu len traja, vtedy bolo 21 
poslancov, len traja sme proti tomu vystúpili, aby sa toto nerealizovalo. Toto všetko keby som 
to povedal tvrdo, tak išlo o nejakú dohodu skoro mafiánsku dohodu. Nebolo možné, dokonca 
sme žiadali od projektantov zdôvodnenia nič nespravili, stále len razili svoje, nebolo možné sa 
úplne presadiť. Bližšie by vám povedal p. Vrablec, pretože on okolo toho chodil viac ako ja. 
Bola dohoda úplne iná než teraz je návrh než sa to realizovalo. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja viem p. poslanec, i keď ja som tu nebol. S p. 
Vrablecom sme o tom rozprávali i keď tá problematika je oveľa obšírnejšia, len mne sa k tomu 
ťažko vyjadruje. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja by som sa chcela opýtať, teraz 
už odbočím od čerpadiel, v akom štádiu je rozšírenie cintorína Šaštín- Stráže? Už je to rok 
a bývalé vedenie malo vypracovanú štúdiu, na toto, že ako sa pokročilo? Čo sa udialo 
v rozšírení cintorína? Chcem sa spýtať na rozšírenie cintorína v Šaštíne aj v Strážach? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, hlavne v Šaštíne je spomínal som to minule, skoro 5 
ročný súdny spor s p. Weiningerom. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja sa pýtam na rozšírenie 
cintorína. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, hovorím o tom, keď sa na toto pýtaš p. poslankyňa mala 
by si vedieť, že tam prebiehali dva súdne spory o vlastníctvo a o výške nájmu. Vlastníctvo p. 
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Weininger vyhral to trvalo štyri roky, teraz sme to schvaľovali, že sme mu vracali jednorázovou 
odmenou jeho nárok na nájomné. Súdny spor sme s p. Weiningerom ukončili, teraz sa už 
môžeme konečne pohnúť ďalej. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, dobre ďakujem a ešte by som 
sa chcela opýtať na Čistonku som sa dopočula, že si medzi sebou predávajú pozemky, jeden 
kúpil, predá ďalej. Myslím si, že toto by sa nemalo ani uskutočniť, keď tak, veď zmluvy to 
nedovoľujú a treba to vrátiť mestu a do poradovníka a ďalší aby išiel. Toto sa hovorí po Šaštíne 
a po Strážach, že sa vymieňajú pozemky medzi sebou, toto sú už kšefty. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, neviem či sa vymieňajú. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, nie vymieňajú ale predávajú. 
Nechcem tak ho vrátim, tak ako aj byty. Lebo ľudia sa sťažujú.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, dobre p. poslankyňa, oznámenie, ktoré mi poslali títo čo 
hovoríš, že zamieňajú nezamieňajú mám ten materiál tu, ukážem ti ho, aby si bola v obraze, 
aby neboli zbytočné klebety tieto veci. V podstate si ja myslím, že tí ľudia nič neporušili, ale 
dobre nech sa páči môžeme sa k tomu vrátiť. 
Mgr. Vladimír Hladík – poslanec mestského zastupiteľstva, mali v zmluvách ak nezačnú stavať 
po piatich rokoch musia pozemok vrátiť mestu.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, tieto veci boli aj v minulosti, neviem či do troch rokov, 
alebo do päť rokov. Nebola tam plomba. 
Bc: Dušan Waldecker – poslanec mestského zastupiteľstva, ešte by som sa chcel opýtať na tú 
skládku u tej železnice.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, odbor Životného prostredia dostal dva podnety z nášho 
mesta, písomné podnety. Jeden sa vyjasnil tá pani písomné podnety na tento produkt stavebný, 
ten jeden bol falošný, pani ktorá ho mala podať v piatok mi volala, že nič také nepodala, ale to 
vôbec nie je dôležité. Dôležité je to, že momentálne prebieha šetrenie životného prostredia 
o pôvode materiálu, doklady, ktoré všetky relevantné máme k tomuto produktu, to nie je odpad 
je to produkt, všetky máme aj sú zverejnené na stránke. Takže jediné čo som bol ubezpečený 
inšpekciou čo tu bola minulý týždeň, že zo strany mesta, zo strany mojej som žiadne pochybenie 
neurobil, tento materiál som prijal zdarma, je to darovacia zmluva, potrebujeme rýchlo vyriešiť 
niektoré cesty, jedna z nich je Xella a ešte ďalšie. Ja som v tom zmysle že ušetríme, lebo ten 
materiál je veľmi drahý, sme ho naskladnili. Momentálna situácia je taká, že Okresný úrad 
životného prostredia šetrí, ale nie mesto, ale vlastne firmu, ktorá spracováva a dodáva. Čo sa 
týka toho zápachu v podstate, ja ti tie doklady môžem dať p. poslanec. Ten zápach, ktorý tam 
je, bol na skládka na Cerovej uzatvorený, moje zistenia keď som sa spýtal z čoho ten zápach je, 
bolo mi odpovedané, že z tej dekontaminácie nejaké baktérie sa tam dávajú, aby ten produkt 
bol nezávadný a čistý, už boli také verzie, že mačky kapú, psy kapú, kanáriky kapú a ja neviem 
čo všetko možné, ľudia nemôžu dýchať. Nie je to pravda, ja som tam chodil k tomu skoro každý 
večer a naozaj ten zápach trvá päť, šesť dní a absolútne potom prechádza. Ako som povedal 
všetky doklady relevantné, ktoré som odovzdal životnému prostrediu máme v kancelárii. 
Chcem len tým povedať, nemusia sa občania obávať, že by to niekoho ohrozovalo na zdraví, 
alebo podobne. Každopádne vidíte, že sa už nič nevozí, počkáme si na výsledok šetrenia, ale 
hovorím, my sme nepochybili, nemusíte mať obavy z nejakej pokuty, alebo niečoho 
podobného. Keď ja dostanem výsledok ohľadom materiálu, iste vám bude zaslaný.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ja by som ešte k tejto veci chcel doplniť, 
že neviem kto z prítomných sa bol na to pozrieť, na skládku či ste to videli niekto osobne tú 
veľkú kopu. Som z mojej strany fakt zvedavý, ako to všetko minie to mesto, aby sa nestalo, že 
ešte štyri roky tam budeme chodiť s kolečkami a budeme to odvážať my sami. To je všetko 
z mojej strany ďakujem.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, pokiaľ nič nebudeme  robiť kopy tam zostanú, pokiaľ  
budeme kopy zmiznú.  
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p. Lukáš Letko – poslanec mestského zastupiteľstva, chcel by som ešte ja sa spýtať k parkovacej 
politike mesta? Hlavne to parkovanie na námestí, tie parkovacie automaty sú pozastavené?  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, vysvetlím, len rýchlo ak bude treba prednosta ma doplní. 
Momentálne je to v štádiu takomto, nič nie je zrušené, nič nie je zakázané. Už bola panika po 
meste, ako je to zrušené. Momentálne je situácia taká, príde kapitán Pavlík z Dopravného 
inšpektorátu, príde odborne spôsobilý dopravný inžinier, ktorí vyriešia túto situáciu. Preto 
povedali nič nerušte prelepte to a v podstate je nový zákon o parkovaní, ktorý tiež nie je jasný, 
mesta kolabujú či je to Trnava, Hlohovec, začínajú obrovské problémy s parkovaním, takže 
v podstate len sme pozastavili do vyriešenia. Bola tam nejaká dovolenka zo strany tých 
odborníkov, čakáme až prídu a tí nám k tomu dajú jasné stanovisko. Dopravný inšpektorát nie 
odbor dopravy, aby sme si rozumeli. Polícia, povedali nič nerušte. 
p. Lukáš Letko – poslanec mestského zastupiteľstva, dobre ale to je aj s automatom, mali tam 
niektorí ľudia problémy s vydávaním, s platením, zlá manipulácia s tými automatmi bola. 
Neprehľadná, mal som také sťažnosti. Možno majú aj občania k tomuto nejaké podnety určite. 
Mali s tým skúsenosti teda.  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, je tam jeden automat a v podstate ak si kliknete 
na obrazovku tak vás sa to hneď spýta, či ŠPZ a spýta sa či platba v hotovosti, alebo kreditnou 
kartou. 
p. Lukáš Letko – poslanec mestského zastupiteľstva, mal som takú informáciu, že nedalo sa 
platiť len mincami aj papierovou formou bankovkami,  že sa nedalo? 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, nie. Mincami a kreditnou kartou a potom cez 
QR kód. Ešte doplním k tým rezidenčným kartám, čo to je teraz odstavené, čakáme než sa vrátia 
z dovoleniek, aby sme to doriešili, tak nič sa zvláštneho nestane, lebo tie rezidenčné karty sa 
budú posúvať o ten dátum výdaja a vtedy keď je automat alebo prevádzka mimo. Rezidenčná 
karta platí na 365 dní a toto sa predĺži o pomerný počet dní. Rezidenčné karty sa vydávajú na 
tri auta vrátane rodiny. VZM máme schválené už dávno i Prevádzkový poriadok a to sme 
dokladovali aj myslím priamo do Senice. 
p. Lukáš Letko poslanec mestského zastupiteľstva, ešte tá téma pol hodiny zdarma. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, to stále platí. 
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, že keď tam budú stáť auta pol 
hodiny, nedá sa im vytlačiť lístok, pôjdu do obchodu k lekárovi hocikde budú sledovať na 
hodinkách kedy je pol hodina, aha pol hodina mi vypršala musím si ísť kúpiť. To sa nedá nejak 
nim zaznačiť, že toto je pol hodina a až potom si platíme parkovné. Budú čakať v čakárni 
u lekára a po pol hodine pôjdu platiť, podľa mňa to je nelogické. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, je to softvérový problém a nie je to 
nadstaviteľné takto. To sa takto nedeje, že 30 min alebo 15 min zdarma to sa nedá nadstaviť. 
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, o tomto sme sa bavili 
a hlasovali, že pol hodina zdarma a teraz sa musia vrátiť späť a kúpiť si lístok. Ale sú aj 
automaty, kde si vytlačia, že do tejto minúty je 30 min. zdarma a potom sa vám platí. My sme 
si sem dali taký automat, že tí ľudia budú behať po námestí a kupovať lístok. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, tieto automaty sú po celom Slovensku. Potom 
keď idem do toho ak je pre občana mesta Šaštín-Stráže na tri autá, tak tá rezidentská karta 
vychádza 10 eur na jedno auto na celý rok, to znamená, že 0,90 centov na mesiac.  
p. Jana Daljková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ja sa nepýtam ohľadne ľudí čo 
žijú v Šaštíne, tu chodia ľudia doktorom, do lekárne, do obchodov, holičovi, cudzích, ktorí si tú 
rezidenčnú kartu nekúpia.  
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, malo sa rozprávať aj o tom, 
že aké tie automaty budú, tie podmienky, na to dať, aby si to naozaj tí ľudia mohli si dať, že 
o koľkej sa mi to začne rátať, alebo tak. Tie podmienky tam musia byť, ja som bola už 
v mestách, kde som si presne vedela naťukať. 
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p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva,  ja si pamätám, že toto bolo riešené na 
porade, že je to softvérové nastavenie. Tak nám to bolo povedané.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja tiež nechápem prečo by sa to nedalo na tú hodinu?  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, nie teraz už neriešme pol hodinu.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ani mne sa to nechce riešiť, ale nie je mi to jasné prečo 
nie hodina? 

p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, bolo nám to takto povedané, že softvérové 
nastavenie a keď sme mali stretnutie nám bolo povedané, že príde dopravák a bude riešiť tieto 
veci. Dobre si to pamätáte všetci? Teraz tam niekto povie že... 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, teraz som to povedal, že príde. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, spätne. Dobre.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nepríde len kvôli tomu, príde aj kvôli zrkadlám, čo ste 
tu reagovali na zrkadlá. Jednoducho my nemôžeme si osadiť zrkadlá kde chceme. Tak 
jednoducho musí nám to jednoducho všetko odobriť. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, to tam malo byť na začiatku, ale nebolo asi 
keď sa to teraz rieši. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, my sme dali normálnu žiadosť o dopravné 
značenie a o zmenu, prišlo nám vyrozumenie, že sa máme dostaviť osobne. Bol som tam minulý 
týždeň vo štvrtok, to sa nedalo skorej vybaviť.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ja by som to zhrnul mne nejde o to, že teraz 
mi odpovieš na to tieto veci. Mne ide o to, že ten prístup, tu vidíte či kanalizačné či tieto veci, 
sadnúť, diskutovať, porozprávať sa. Vždy svojej pozície povieš všetko dobre. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, povedal, že celé námestie, podľa projektu, ktorý 
máme tuná urobený je tam 13 pásov parkovacích miest, pri každom páse by malo byť z jednej 
i druhej strany stĺp dopravné značenie.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, Jožko toto malo byť na A4, alebo na 
nejakom papieri rozkreslené všetko. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, veď to máme rozkreslené. Najväčší problém 
bol na ceste III. triedy, to sme otočili na opačnú stranu a dáme to dole. Tak tam to nebude.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka, ja by som len chcela v rámci parkovania, aby sme sa 
možno, teda apelujem na našich poslancov a na p. primátora, či by sme sa neskúsili pozrieť aj 
na tú skupinku ľudí, ktorí si už platia súkromné parkovacie miesta individuálne, teda v inej 
oblasti mesta, mimo námestia za jedno  miesto platia 30,- eur, to znamená, že oni ak majú 
v domácnosti dve autá za ich miesto platia 60,- eur a plus teda si kúpili rezidentnú kartu bez 
ohľadu na to či jedno, dve, tri autá to je jedno, teraz oni za rok zaplatia 90,- eur a niekto si stojí 
nazvem to tak lárom fárom ako sa mu zachce. Naozaj mali by sme sa aj na toto pozrieť, že ten 
človek si naozaj to parkovanie platí. V prípade ak nemáme rozbehnuté jednotlivé zonácie, ako 
sme sa rozprávali na porade, že je bezpredmené, aby títo ľudia platili opakovane nejaké 
parkovanie na námestí. Ak budeme mať vytvorené zóny v rámci mesta je to ok, ale v rámci tejto 
témy by sme si to mali pozrieť, prediskutovať, možno teda nájsť nejaký kompromis, aby naozaj 
to nebolo zase len o vyberaní peňazí, k tejto tému z mojej strany všetko.  
Bc. Dušan Waldecker – poslanec mestského zastupiteľstva, čo sa týka toho parkovania, to 
meranie toho času. Poviem príklad z Břeclavi, tam je tiež prvá polhodina zdarma a potom sa 
platí. Každý vie, ako dlho sa zdrží a v podstate tá polhodina sa dá vyriešiť parkovacími 
hodinami. Občasná kontrola zistí či je tam viac alebo nie je tam viac. V Břeclave to riešia potom 
tak, že mu dajú „botičku“.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, máš pravdu p. poslanec, ale pozor v mestách majú tú 
výhodu v tom, že majú mestskú políciu, mi ju nemáme. Takže v tom je veľmi veľký rozdiel. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, môžem pre informáciu doplniť p. Waldeckera? 
Máme tu aj kamerový systém, rozšírili sme ho o dve kamery, ktoré sú s vysokým rozlíšením 
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a chodí tu mestská hliadka, ktorá má softvér vo svojich mobiloch a tabletoch a vidí, ktoré auto 
je zaparkované kedy a odkedy. Ak tam stojí dlhší čas ako hovoríte vy, tak dostanú informáciu 
z kamerového systému a idú si to preveriť. Ale doteraz ani jeden zo zaparkovaných nebol 
postihovaný, nikomu sme nejaký postih ani „botičku“ nedali, ani žiadnu pokutu.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ja by som chcela na základe čoho vieme, koľko 
ľudí to splnilo a koľko ľudí to nesplnilo. Poviem dôvod prečo sa to pýtam, bola som x-krát na 
námestí a naozaj som čakala do posledného dňa keď sa štartovala parkovacia politika až 
v posledný deň som si kúpila rezidentnú kartu a ani jeden deň som si naschvál nekúpila lístok. 
Ani jeden deň ma nikto neprišiel skontrolovať. Či som tam zadarmo, či som tam oprávnene, 
alebo ako. Kedy sa tam tá mestská hliadka nachádzala, máme nejakú evidenciu? Máme nejaký 
zoznam ľudí, máme nejaké dni vytýčené časové hodiny kedy sa tam nachádzali tí ľudia. Ak 
máme prosím potom na poradu. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, p. poslanci, hostia, potrebujem päť minútovú prestávku, 
nikam neodchádza, vrátim sa. 
Ing. Jozef Pavlík – primátor mesta, ja len doplním, že v podstate systém funguje od 01.09. 
a v podstate bol tam prvý pracovný víkend, takže od nejakého 04.09. a fungoval dohromady 
nejakých desať dní. Mestská hliadka taká bola dohoda s vedením mesta, že bude chodiť každý 
deň na parkovisko na námestí Slobody,  skontroluje si to námatkovo a nikoho nebude 
upozorňovať. Máme vytlačené aj také upozorňujúce letáčiky že upozorňujeme občanov, že 
začala prevádzka, parkovacieho systému, ale žiadny postih. V skutočnosti, malo by byť časom 
a máme to pripravené, hlavný kontrolór to môže potvrdiť, že je pripravené aj to, že ak mestská 
hliadka zistí, že tam niekto stojí neoprávnene bude mu vyrúbená pokuta 30,- eur, jednorázovo 
a pokiaľ to zaplatí do 15 dní, tak sa platí 20,- eur a je to brané ako keby zaplatil 30,- eur. Nie je 
to nič nové, tak to funguje aj v iných mestách, ale tieto postihy my sme nechceli od samého 
začiatku, že spustili sme to, chceli sme ísť od augusta, potom sa to posunulo od 01. septembra 
fungovalo to desať dní. Ja vám poviem len toľko, že za august, kedy bolo na automate napísané, 
že mimo prevádzky, tak za august, môžete sa pozrieť v mojom softvére, môžem vám to 
vykliknúť aj teraz, tam bolo predaných takmer 200 lístkov.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ja som sa nepýtala, vlastne ten môj vstup kvôli 
tomu, aby sme deklarovali koľko ľudí je oprávnene a koľko neoprávnene. Ja som išla s touto 
otázkou som vstupovala s tým, že som nezaregistrovala mestskú hliadku na námestí. Ja vôbec 
neútočím na ľudí, ale na mestskú hliadku, či tú dohodu si plnia, ktorá nám bola odprezentovaná 
aj v rámci porady, lebo ako hovorím bola som tam viacej krát, či to bolo ráno, poobede, večer 
cez víkend, nebola tam ani raz. Druhá vec, ak si plnia takto pokyny ako aj stráženie križovatky 
ráno pred školským vyučovaním asi poznáme aj odpoveď. Moja otázka ak si toto plní mestská 
hliadka, akú máme spätnú väzbu od mestskej hliadky? Ja predpokladám, že máme nejaké počty, 
alebo nejakú evidenciu, alebo niečo. Tak? 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, každý mesiac mestská hliadka dáva správu, 
ktorá je niekoľko stranová, tie správy sú k dispozícii, máme ich zaevidované, sú uložené u p. 
primátora. Takže kľudne sa môžete zastaviť k nahliadnutiu, nie je problém. Ale hovorím 
mestská hliadka podáva správu mesačnú, že kde, kto, aký zásah. To nie je len parkovanie, alebo 
prechod, ale každé ráno povinne zaskakuje riadnu políciu, pretože ak sa niečo deje, tak polície 
nie je a volajú vždy len mestskú hliadku. Odchádzajú na zberný dvor, čierne skládky, potom 
dohľadávajú tých, ktorí nemôžu dostať poštu, príde pošta zo súdu, nedoručili tak kto druhý? 
Pošlú na mesto a mestská hliadka doručuje. Sú len dvaja, chystáme sa, že by mali byť vo 
zvýšenom počte, momentálne máme podaný projekt, ktorý budeme mať platený kompletne zo 
štátu, je to na dvoch ľudí. Jeden z nich by mal byť rómskej národnosti a budú pričlenení 
k mestskej hliadke. Bavíme sa o tom, že mesto to nebude stáť nič. Vrátane dostaneme 
vybavenie, ošatenie na tých dvoch ľudí, na ich mzdy. Dokonca im budú pridelené elektro 
bicykle. Ale to je v rámci projektu, ak je to nejaký problém, že zadarmo nerobme to. 
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p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, môžem sa spýtať ja ešte 
k tomuto, mestská hliadka je oprávnená pokutovať ľudí, vyberať pokuty, lebo tak to bolo 
povedané, že keď pôjdu na kontrolu, dostanú pokutu a zasa. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského  úradu, upresním, za stierač dostanú papier, ktorý ich 
upovedomí. Mestská hliadka nemá nárok, aby vybrala nejaké peniaze.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, v rámci bodu Rôzne máme ešte nejaký 
príspevok?  
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ešte ja mám posledné dva 
body. Ja by som chcela oboznámiť občanov, že objekt Trikoty nepatrí mestu, objekt Trikoty je 
súkromného majiteľa, veľa, veľa obyvateľov sa pýta, že kedy tu bude vybudované nákupné 
centrum. Prosím vás, mesto na to nemá žiadny dosah, nemôže to nijako ovplyvniť. My sme 
začiatkom roka na jar možno, schválili zámer na začatie zmeny Územného plánu mesta, vlastne, 
že aby to nebola priemyselná zóna, ale aby to bola obytná zóna. My čo sme mohli to sme 
spravili a či si súkromný majiteľ uzná, že tam bude nákupné centrum, že tam bude obytná zóna, 
byty to už je v jeho rukách. Toto mesto nemá v kompetencii vôbec. Druhý môj bod je taký, 
stretávam sa s názorom od ľudí, že poslanci sú proti rozvoju mesta a neschvaľujú niektoré 
návrhy, ktoré p. primátor navrhne. Chcela by som ubezpečiť občanov, alebo vyvrátiť tento 
mítus, že vďaka poslancom, poslaneckému návrhu sa minimálna cena za m2 na Slepačej hore 
stanovila vo verejnej obchodnej súťaži na 15,- eur, pôvodný návrh z mesta bol 6,- eur. Vďaka 
poslancom je 15,- eur a predaj na Slepačej hore sa, myslím, že celková suma do rozpočtu bola 
okolo 210 tisíc. Neviem presný príjem koľko to je. Čiže toto je jeden z dôkazov, že poslanci sa 
snažia o rozvoj  mesta a robia to podľa najlepšieho vedomia a svedomia. Ďakujem. 
Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, ak dovolíte Vážení poslanci, vážení občania, 
končím vo funkcii hlavného kontrolóra, chcem poďakovať pred tým zastupiteľstvu, aj 
minulému zastupiteľstvu aj keď sme mali teda veľa konfliktov, ale vždy sme to nejakým 
spôsobom vyriešili, ďakujem aj týmto súčasným poslancom, ktorí sú, pretože je vidieť, že ten 
záujem o tie veci verejné tu je. Že ako aj p. Dalajková povedala, že je tu snaha aby sa veci pohli 
ďalej, akurát, ešte mi tu chýba trošku zlepšiť komunikáciu. Vrátim sa predsa k dnešnému 
hlasovaniu. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, p. Mošať akú komunikáciu, my máme  
a dobrú. 
Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta prepáč dopoviem. Myslím si, že poviem príklad, 
dneska neboli schválené zásady hospodárenia, ja netvrdím, ani nikomu nevstupujem do 
svedomia, že má hlasovať tak, alebo onak. Ja len chcem upozorniť na to, že v tom zákone je 
novela zákona o majetku obcí je dosť rozsiahla sú tam zmeny, ktoré jednoducho, ja som vám aj 
na porade o tom hovoril, že je potrebné tie zásady prijať, bude problém s predajom majetku a ja 
netvrdím, že to nie je možné. Viete čo ma mrzí na tom, že nikto ale nikto neposlal pripomienku 
do toho návrhu, nikto neposlal ani nejakú zmenu, doplnenie, čokoľvek, nikto sa nespýtal. 
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ja som sa na porade opýtal. 
Mgr. Vladimír Hladík – poslanec mestského zastupiteľstva, na porade to bolo prebrané všetko. 
Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, dobre a v čom bol problém? 

p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, ja som nemal s tým problém. 
Ing. Anton Mošať – kontrolór mesta, pretože na porade nebol žiadny problém a teraz sa to 
neschválilo. Netvrdím, že teraz sa to nedá napraviť, dá sa to napraviť na ďalšom zastupiteľstve, 
ale budú iné problémy, je treba schváliť rozpočet. Chcem pri tejto príležitosti zablahoželať 
novému hlavnému kontrolórovi, ktorého ste zvolili, bude mať ťažkú úlohu, pretože taktiež 
v tejto novele zákona o majetku obcí je, že hlavný kontrolór je povinný všetky prevody nad 20 
tisíc skontrolovať, podať o tom správu a ďalšie veci, ktoré tam sú. Nebudem dlho baviť, ja vám 
len naozaj chcem úprimne poďakovať za skutočne plodnú komunikáciu a aj tým bývalým 
poslancom, p. Nosek je tu, my sme mali veľa konfrontácií, ale zase malo to svoj zmysel, pretože 
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na druhej strane človek rastie pritom, že sa musí samovzdelávať  a tým pádom sa aj to mesto 
posunie svojim spôsobom ďalej. Nikdy som nešiel ani proti poslancom, ani proti primátorovi, 
ani proti tomuto, ani nepôjdem. Vždy som sa snažil byť za ľudí. Ešte raz ďakujem, že ste ma tu 
trpeli, všetko dobré. 
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, môžem ešte ja k tej novele 
zákona, že vlastne on je platný od 01.11., ale ja som mala pocit, konkrétne sme sa pýtali čo tam 
je nové a mne chýbalo možno viacej informácii a ja si myslím, že nemáme žiadnu zákonnú 
povinnosť, vkladať text zákona do VZN, uvidíme nabudúce môže sa to prejednať, chyba 
v komunikácii, nabudúce možno bude lepšia komunikácia. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ukončila bod Rône. 
 

29/ Diskusia 

 

/doslovné znenie bodu Diskusia je zachytené vo videozázname, ktorý je uložený na webovom 
sídle mesta vedľa Zápisnice zo zasadania/ 
 

Ing. Lucia Flajžíková -viceprimátora mesta, otvorila bod Diskusia.  Upozornila, že každý kto 
má nejaký príspevok, aby teda prišiel bližšie, kde sú pripravené mikrofóny a v rámci 
Rokovacieho poriadku má každý k dispozícií päť minúť, ktoré budeme tuto stopovať. 
Poprosím, aby rozprával jeden, aby sme sa neprekrikovali a tiež, aby ste sa na začiatku 
predstavili. Nech sa páči. 
p. Brigita Šmidová –  mala veľkú prosbu na vedenie na poslancov, nakoľko chodí 15 rokov 
kvôli ceste, ktorú majú v zlom stave pri bytových domoch, veľké jamy, požiadala poslancov, 
aby v rozpočte našli peniaze aj pre nich. Býva  48 rokov  na ulici Alej, je tam 100 bytov a nebola 
tam spravená cesta. Poďakovala. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, odpovedal p. Šmidovej, že vie o tejto situácii, jamy sa 
stále zasýpajú, vydrží to 3dni. Sú tam však všetky pozemky súkromné. Maximálne môžeme čo 
sa týka parkovania okolo bytoviek možno jediná cesta by boli zatrávňovačky. 
p. Ladislav Vrablec – svoj diskusný príspevok mal ku kanalizačným prečerpávacím staniciam 
pri rodinných domoch, upresnil že sa tu nehovorilo, kto je za to zodpovedný, ktorá je navždy. 
Keď bol poslancom v roku 2001, tri roky sa trápil s problémom, že nemohol vytiahnuť 
záznamník. Nikto si to nevie predstaviť ako sa robili zápisnice. Oboznámil, že má desiatky 
dokumentov opakovaných podaní na prokuratúru, na úrady na Protikorupčný úrad, životné 
prostredie a stále tá istá vec. Má dokumenty, ktoré keď prečíta, nebudú vedieť či je treba plakať 
alebo sa smiať. Nemôže prečítať všetko. Informoval, že na jeho ulici šachta gravitačnej 
kanalizácie končí 15 alebo 20 m odo mňa, voda nízko, výpust z kanalizácie má 30 cm pod 
povrchom, len z dôvodu, že sa ozval mu p. Ing. Hladík povedal, že zvlášť pre mňa urobí 
gravitačnú kanalizáciu. Spýtal sa prečo nemôžu pripojiť Borský Mikuláš, bol upozornený 
poslancom, aby miernil slova. Vtedy starosta Cák. Spýtal sa či máme takú kapacitu, či sa počíta 
s rozvojom? Bola ignorancia a bolo to odhlasované. Informujem v stručnosti, p. primátor 
Hladký, doviedol z Presskanu, poslali sme ich preč nebol argument. Všetko sa ignorovalo, 
nebolo jedno porovnanie. P. Vrablec informoval, že už vtedy poukázal, že sa nehľadí na to, že 
tam musí byť čerpacia stanica. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, požiadala p. Vrableca, aby rozprával k veci. 
p. Ladislav Vrablec – požiadal poslancov, aby urobili zhromaždenie občanov, nakoľko je to 
závažná vec, päť minút nestačí.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, vyzval p. Vrableca, aby pokračoval. 
p. Ladislav Vrabelc – informoval, že keď to ako poslanci neodhlasovali p. primátor poslal na 
životné prostredie prosbu, že nemôže byť tlaková kanalizácia v jednom variente, odpoveď bola 
že neexistuje tlakovou kanalizáciou doviesť splašky až do ČOV a nie je to možné, všetko mám. 
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Informáciu získal až z Okresnej prokuratúry. Spýtal sa či Zápotocká ulica bola z vlastného 
rozpočtu, alebo z fondov EÚ? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, odpovedal, že keď sa táto ulica robila nebol primátorom. 
Ale myslí si že bola z vlastných zdrojov. 
p. Ladislav Vrablec – upozornil, že sme došli o 8 miliónov, čo nám mohlo zaplatiť celú 
kanalizáciu. Už tomu každý porozumie? Tiež má štúdie k nahliadnutiu, nebolo mu dovolené 
predložiť. Keď sa porovnávala gravitačná a tlaková, nikdy sa neporovnávali náklady, ktoré sme 
mali z gravitačnej, ale len že je drahá. Tiež informoval, že tam nebola daná 60 tisíc. 
prečerpávacia stanica, ale dali 20 tisíc, nikto vtedy neinformoval, že to nebude. Čerpadlá boli 
vtedy z EU. Vy ste v r. 2014 keď sa robili zmluvy vedeli, že v r. 2020 sa mal robiť poriadok 
a spýtal sa aký keď už kanalizácia bola. Platíme energiu, staráme sa o to. Tri roky je záruka na 
čerpadlá, boli tam dané kalové. Teraz bude výmena, prevádzkovateľ tam dá čerpadlo aké tam 
má byť, ktoré bude stáť cez tisíc eur. Upozornil, že slabí dôchodcovia, ľudia s deťmi im to 
problém bude robiť. Príde ďalší problém, zazvoní vám to, že to nefunguje, príde prevádzkovateľ 
a vymení si tam čo chce. Je to treba servisovať, oleje dolievať. Upozornil, že je treba vnímať 
týchto ľudí. Nikto sa nemôže vyhovárať, že to nevedel p Waldecker to vie. Štastie že z Borského 
Mikuláša sa napojili do gravitačnej. V tej dobe sa zápisnice podpisovali, ja som raz nepodpísal 
a už som viac nemohol. Ešte perlička pustil sa tam aj Borský Mikuláš, naši občania sa nemôžu 
pripojiť. Informoval, že gravitačná kanalizácia stála  55mil.650 tisíc Sk, 1000 akcii stálo vtedy 
98 korún.  Predala sa za 3.181,80. Keď som niečo povedal, že to pochopí aj žiak základnej školy 
zažalovali mňa dostal som  pokutu 1000,- Sk. Prokuratúra to zlikvidovala. Šaštín má 2:1 ale čo 
tie Stráže 1:2, prešiel si to na bicykli. V roku 2014 si chcel urobiť čistiacu stanicu nedovolili mi 
to, dnes musíš kúpiť nie sme nevoľníci. Každému to dám, dal som to na Okresný úrad. Nerobili 
to v Malackách, v Kútoch vyhnali ich. Možno sa podarilo, že Borský Mikuláš bol napojený na 
gravitačnú kanalizáciu.  
p. Ladislav Matula – prišiel sa spýtať i keď tu bolo veľa povedané, ohľadom tlakovej 
kanalizácie, ale 23.8. 2023 sedeli s p. prednostom aj s p. primátorom, kde im bolo povedané, že 
je to strašne zle napísané, aby  nič nepodpisovali, musí sa to prerobiť, že sa vyhlási, aby ľudia 
čakali, že všetko sa bude prerábať ako to má byť. Behom týždňa v rozhlase odpredaj čerpadiel 
znova. Upozornil, že vo výzve boli doslova vyhrážky ako neodkúpiš za 1,- euro zrušíme 
prípojku, druhá vec, neodkúpiš za 1,- euro budeš si musieť odkúpiť za plnú hodnotu. Spýtal sa 
s kým sa takto bavíme a čo to má znamenať? P. primátorovi povedal, upozornil tiež, že celý 
rozhovor majú nahratý, že bude sa to tým spôsobom riešiť, odvtedy sa podpisujú ďalej tie 
zmluvy, dávate to ľuďom podpisovať. Povedali ste, že to nie je dobré. Súhlasil s príspevkom p. 
Vrableca. Je to nezmysel, viem že za to nemôžete, ale nemôžete to dať ľuďom a starajte sa 
o svoju kanalizáciu. Spýtal sa prečo to neprebehlo cez zastupiteľstvo, so zástupcami, ktorých si 
zvolili? Malo sa to dať do kultúrneho domu, zavolať ľudí a oboznámiť a dať návrhy. Volal 
s Vladom Fialom, keď primátor povedal, že to opravíte. On hneď volal p. prednostovi a ten 
povedal zakázané opravovať sa nebude. Mal otázku na p. prednostu, odkiaľ prišiel na to, že od 
r. 2020  tie čerpadlá nám mali byť odpredané, podľa akého zákona?  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, odpovedal, že zdôrazní, jednu vec, nikto nikoho 
nenúti. Nikde nie je napísané, že mesto sa má starať o nejakú prípojku to je jedno či elektrickú, 
alebo kanalizačnú alebo plynovú. 
p. Vladimír Matula – odpovedal, že v tej Zmluve o  výpožičke je napísané, moje povinnosti 
a povinnosti mesta. Keď sa mi čerpadlo pokazí volám konkrétnu osobu, ktorá je za to 
zodpovedná, tá mi pošle technika, ktorý čerpadlo opraví, nikde nie je napísané, že ja si od r. 
2020 mám čerpadlo opravovať sám. To je výmysel. Žiadal odpoveď na základe akého zákona 
a tiež, že predchádzajúce vedenie to malo riešiť a v r. 2020 nám mali odpredávať čerpadlá. 
Otázku som vtedy položil 3-krát. 
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Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, odpovedal, že si myslí, že odpovedal ale 
odpovie. Od r. 2020 nie sme prevádzkovatelia ani ČOV, ani kanalizácie, nemáme žiadny 
prístup, takže preto.  
p. Vladimír Matula – odpovedal, že sa to nevylučuje so zmluvou. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, upozornil, že pozemok, na ktorom majú mestské 
čerpadlo aj so zariadením na dobu neurčitú nikto vám ho neberie. Ale nikde nie je napísané, že 
mesto sa má starať o nejakú prípojku. Je tu tretia a štvrtá skupina, ktorá má žumpy kto sa im 
stará o ich odpad. So zákona vyplýva, že kto je producent odpadu, ten sa musí starať. 
p. Vladimír Matula – požiadal, aby toto teraz p. prednosta neriešil. Základný problém je, že 
Stráže nie sú odkanalizované spádovo, nakoľko vtedy by sa to dalo pripojiť, teraz už nie. Niekto 
spravil chybu, za ktorú nemôžem, riešim čo sa týka mňa. P. primátor povedal, že nikomu 
nechcete robiť zle, ale nám došlo vyrozumenie na petíciu, kde na konci bolo napísané, že 
nemusíte si to kupovať, ale budeme vám to prenajímať. Už je nová móda.  
Ing. Jozef Pavlík -prednosta mestského úradu, odpovedal že mesto to nemusí ani prenajímať, 
že im nechá čerpadlá na dobu neurčitú. Je tam napísané, že aj vy sa máte starať, pripomenul čl. 
4 bod 4 tam je napísané, že každý jeden by mal vykonávať pravidelnú prehliadku na vlastné 
náklady prevádzkovateľa. Ale áno. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, požiadal občanov o kľud a upozornil, že vedenie si to 
nevymyslelo. P. Vrablec to čo ste povedali súhlasím, čo ma mrzí tie akcie, tie nám dnes veľmi 
chýbajú, ale p. Vrablec, povedzte vy, máte najväčšie znalosti riešenie ako ďalej. 
p. Ladislav Vrablec – vy to musíte, lebo vy ste to zavinili. Aj vy už ste tam vtedy bol.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ako som to mal riešiť? Vy dobre viete, že som prebral 
hotový projekt. Ako som to mal riešiť. 
p. Vladimír Matula – môžem ešte jednu poznámku? Spýtal sa ten projektant čo projektoval tú 
kanalizáciu, musel byť dobrý, musel veštiť, že v r.  2014 keď budeme realizovať kanalizáciu, 
že iba na troch uliciach v Strážach je spádova. A môžeme si položiť otázku, že kto na tých 
uliciach býva. A sú to poslanci, ktorí boli v meste vtedy, keď to išlo upraviť nim spádovo, išlo 
by to spraviť všade spádovo. Toto je všetko čo som chcel povedať. Je tu p. Nosek, ktorý má tiež 
spádovú, lebo bol poslanec, nech sa on k tomu vyjadrí.  
p. Miroslav Stanický – v roku 2013 bolo zhromaždenie v kultúrnom dome Šaštín, bola tam 
nejaká pani z Kútov – Macejková, zavolal ste si na pomoc starostu z Borského Mikuláša, aby 
nám to prichválil.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nehovorte takéto. Borský Mikuláš má celý iba tlakovú 
kanalizáciu. Nenechám sa tu urážať.  
p. Miroslav Stanický –  povedal ste mi, že si spravíte podľa seba aj  tak si nepomôžu, to ste mi 
povedali osobne vy, desať rokov naspäť. Kto to zavinil. P. Stanický dal vedeniu 2,- eurá. 
p. Ján Chovaňák – obyvateľ Čistonka, má za manželku Moniku Holickú. Majú novostavbu na 
Čistonku, aj p. poslankyňa, ktorá odišla preč tu spomínala, že sa tam  pozemky menia majiteľa. 
Tuto máme výsledok toho čo nebolo dobre dohodnuté, spravené, bolo to zákonné ale nie 
praktické. Zmenil sa tam vlastník pozemku, spýtal sa že sa mu zmenil vlastník pozemku zľava 
aj sprava, potom tam je ešte tretí pozemok, ktorý by sa mal rieši, v tom čo mi sme podpisovali 
to dobre viete. Pozemky sa dvakrát schvaľovali, znova zapisovali do katastra, pamätáte volal 
ste Markízu, alebo JoJ-ka  čo to bolo na tom zastupiteľstve, na dvakrát sa to schvaľovalo, 
zapisovalo. V zmluve bolo tuším ods. 4 bod 7, 8, že dotyčný, ktorý si to kúpi od mesta sa 
zaväzuje, že musí požiadať o stavebné povolenie do troch rokov a ak to bude chcieť do piatich 
rokov predať najprv sa obráti na mesto atď. Spýtal sa na základe čoho sa tam zmenilo 
vlastníctvo? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, odpovedal, že jednoducho ako to bolo tu vysvetlené, nie 
je tam plomba, ale zmluva je zmluva, tak ako to p. poslanec povedal. Jednoducho tento prípad 
dáme prešetriť, preveriť a dostanete odpoveď. Dobre? Mate problém s tými vlastníkmi? 
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p. Ján Chovaňák – je tu ďalšia otázka, napríklad ja by som bol rád keby tam bolo postavené, 
sprava pozemok a pýtal som sa p. Baďurovej, že čo sa s tým dá robiť, že sa tam dva roky 
nekosilo, prerastá nám to, máme betónový plot aj cez paneli. Noví čo to kúpili a neviem či to 
vedia čo vlastne kúpili aspoň pokosili. P. Baďurová povedala, že sa nedá nič robiť, nakoľko je 
to stavebný pozemok ak by to bol pasienok musí to pokosiť. Toto vedela povedať a keď som 
povedal, že prečo tá výzva. Keď som sa pýtal p. Baďurovej či budú stavať alebo nie, povedala 
no mali by sme poslať vyrozumenie. Aby si plnili záväzok. Prečítal aby všetci vedeli, aby to 
nebolo ako s kanalizáciou, alebo bytovky, kde ľudia nevedeli čo tam je. Tu už je začaté stavebné 
konanie, 29.teho má byť stretnutie vlastníkov, vlastne ten pozemok je napísaný na katastre, ale 
to je dá sa povedať nezákonné.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, máte pocit nejakej špekulácie?  
p. Ján Chovaňák – má pocit, že to čo bolo podpísané, pôvodnými vlastníkmi, ktorí to na základe 
nejakej zmluvy napr. 200204-02 ktorá je vyvesená a je dohľadatelná a nevidel som, že by sa 
mesto vyjadrilo pre predaj. Lebo mesto by to mohlo dostať naspäť, videl, že sa zvyšovali ceny 
pozemkov. Tie pozemky boli určené pre rodiny, ktoré boli v poradovníku a pre rodiny 
obyvateľov, ktorí boli v poradovníku. Nechce súdiť, ale nevie či sa išlo podľa poradovníka, ale 
či mesto o tom vôbec vedelo? Spýtal sa primátora či o tom mesto vedelo. Pýtal som sa p. 
Baďurovej, ona povedala, že mesta sa mám spýtať, takže sa pýtam vás. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, tak ako som povedal, zajtra príde p. Baďurová, dnes 
bola na pohrebe, pripravím vám k tomu podklady. 
p. Ján Chovaňák – sa spýtal primátora, či o tom vedel? Lebo ona ma odkázala na mesto. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, mal som tú informáciu.  
p. Ján Chovaňák – vedeli ste o tom a spýtal sa na základe čoho sa to prepredalo? To bolo 
Všeobecne záväzné nariadenie schválené a to schvaľovalo zastupiteľstvo. Nevidel som to nikde 
ani na meste vyvesené, že mesto dostalo naspäť pozemok, že si ho môžu ľudia medzi sebou 
predať. Odkupovali to za 20,- eur/m2 nevie za koľko to oni predali, ani ho to nezaujíma. Povedal 
primátorovi, že ak o tom vedel, zháňajú sa peniaze, spoplatňuje sa námestie parkovanie a iné 
a prečo ste si nechali ujsť túto možnosť, že mesto mohlo to prepredať ďalej. Keď nové pozemky 
sa budú predávať za 50,- eur/m2.  Dal si to do kalkulačky a mesto cca 29 tisíc pustilo medzi 
prstami. A to je jeden pozemok zľava a druhý sprava a na treťom sa ešte nestavia, nechce ich 
tým ľuďom brať. Ale ak niečo podpisujem, treba dodržať zmluvu a vy ste o tom vedeli, teraz 
ste to verejne priznali. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, videl som kúpno-predajnú zmluvu, kúpili to za takú cenu 
ako to kúpili od nás, to je pravda, preto by som v tom videl špekuláciu keď jedným predáme za 
16 eur a druhým za 55 eur.  
p. Ján Chovaňák – za 20,- eur sa to predávalo a bolo schválené VZN a mesto to malo predať. 
A vy ste to napadal 2krát, aby to bolo správne spravené a vy ste to teraz priznal, že ste to vedeli, 
nebolo to nikde vyvesené, myslím, že by to malo byť vyvesené, ak niekto vie opravte ma nový 
p. kontrolór. Aspoň niekde skryté to malo byť a poslanci by to teoreticky mali odhlasovať. 
Rodina sa teší, že bude stavať už si dali aj na stavebné povolenie, len teraz aby sme to zastavili, 
aby sme to neriešili, jedno je byť zapísané na katastre a jedno je že keby si prečítali na katastre 
zmluvu možno by to zastavili, nemajú kapacity. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, zajtra dáme podnet na prešetrenie na prokuratúru, ak by 
ľudia začali stavať, aby sme ich včas zastavili.  
p. Ján Chovaňák, teraz ešte otázka, tí čo majú to stavebné konanie, ako to bude pozastavuje sa 
to? 

Ing. Radovan Prstek -primátor mesta, ešte sa to stále dá. 
p. Ján Chovaňák – dobre, aby ste to všetci počuli, dosledujte vy, aby som vás nenaháňal.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, zajtra ráno.  
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p. Ján Chovaňák – mal dotaz ešte k parkovaniu, vlastne čo sa stalo, že zrazu sa automaty 
pokazili, čo bolo napísané oficiálne na meste, že z technických? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, tam bol prvotný problém, že výber parkovného pri ceste 
III. triedy. To boli tie prevádzky, ktoré sú pri ceste vľavo. Je pravda, že tam vzniklo 
nedorozumenie, ktoré sme si vysvetlili, že tam je cesta III. triedy. Ako už som to povedal 
v úvode čakáme na odborníkov, ktorí by mali prísť na budúci týždeň, povedali že nemáme rušiť 
značky, je nový dopravný zákon o parkovaní v mestách. Dám presnú odpoveď až tu bude 
dopravný inžinier a dopravný inšpektorát. Tá informácia bude verejná, aby okolo toho nebol 
zmätok, preto sme značky len prelepili a prelepili sme aj výberový automat, aby neprišlo 
k nedorozumeniu, že vyberáme peniaze od ľudí načierno. 
p. Ján Chovaňák – sa spýtal kedy mesto dostalo tú informáciu? 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, štvrtok, v stredu. 
p. Ján Chovaňák – potom ešte bola púť, ako správni Šaštínčania, až po púti sme prelepili na 
štátny sviatok, mám to dofotené. Potom to ešte prelepovali po púti, automat bol odlepený 
a nebolo tam nič napísané. Ako správny Šaštínčania možno sme ešte nejakých pútnikov 
skasírovali. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nie neskasírovali ani halier. 
p. Ján Chovaňák – bol vypnutý automat? 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, bol vypnutý o jedenástej a bolo tam dané aj 
hlásenie. Aj na webovej stránke. Ja som bol vo štvrtok na Dopravnom inšpektoráte a tam som 
dostal pokyn to prekryť tak sme to prekryli, ja som ich upovedomil o tom, že neviem či to 
stíhame, že je sviatok a mestská hliadka to išla prekryť. 
p. Ján Chovaňák – povedal p. prednostovi, že bol v piatok na stavebnom úrade, my sme sa ešte 
nepoznali, za p. Baďurovou. Stál tam p. Prstek ml., sedel ste tam vy, my sme čakali na chodbe. 
Vaše slová, nepoznal som začiatok „využijeme chaos“.  
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, vytrhnuté z kontextu a vedel som, že to 
použijete, presne. Pretože som bol na vás upozornený. Týkalo sa to mojej osoby úplne mimo. 
p. Ján Chovaňák – ja som pána nepoznal, boli sme ohľadne stavebného povolenia na úrade, 
prišli sme tam, nepočul som všetko o čom len „využijeme chaos“, potom odišli, len som 
povedal p. Baďurovej, tak budete využívať chaos? Po púti v piatok na námestí sa prelepovali 
tabule, neviem možno aj vo štvrtok, ale ja mám fotky aj video. Mestská hliadka prelepovala 
a až v pondelok sa napísalo, že automat nefunguje. Ako toto. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, neviem od prednostu, viem od veliteľa mestskej hliadky, 
že hneď to išli prelepiť. Viem to od neho, aby sa tam nestalo, že tam niekto dá 0,50 eur.  
p. Ján Chovaňák – stačí dať rampu. 
p. Marcel Žák – poslanec mestského zastupiteľstva – reakcia na pozemky na Čistonku. Že 
v podstate, či by sme mohli byť ako poslanci informovaní o tom podnete na prokuratúru. 
Ďakujem. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, zajtra ráno. 
p. Gustáv Skokánek – uviedol, že býva v Strážach a zaujíma ho tlaková kanalizácia, je tu 
väčšina ľudí, je dôležitá pre všetkých ľudí. V Strážach 80%  majú tlakovú kanalizáciu, urobila 
sa petícia, aby sa s tým niekto zaoberal, ja som tiež chodil vybral som minimálne 250 podpisov 
sám a 2/3 ľudí z toho čo mi ju podpisovali mali poruchu, platili niektorí 700,- eur. Spýtal sa či 
im niekto vrátil, odpoveď nikto. Druhý povedal, že platil 800,- eur, ale mál som svoju poistku 
a z tej mu polovicu vrátili. Ale starší ľudia nemajú domové poistky, tým kto to vráti? Ďalší 
povedal, že mali poruchu a museli si to platiť, keď prišiel opravár zaplatili a mesto mu nevrátilo 
ani korunu.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, máme predsa faktúry. Dnes ku každej oprave nám dáva 
fotky správu.  
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p.Gustáv Skokánek – odpovedal, že fotky sa nerobili, mám aj takého jedného zavolal som, že 
mám pokazené, čerpadlo išlo mal kusnutý kábel zaúčtovali mu celé čerpadlo. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, to bolo kedy? 

p. Gustáv Skokánek – to bolo v Strážach, nepoviem dátum, stalo sa to človeku, podpísal petíciu. 
Jedná sa o to, čo s tým budeme robiť ďalej, desať rokov uplynulo, záruka, už sa budú kaziť 
všetkým, každý si má nové čerpadlo kupovať? Ako k tomu dojdeme, kto má spádovú je 
vysmiaty. Bude sa každých desať rokov meniť čerpadlo? Ja si platím vodné stočné. Urobte 
z BVS takú zmluvu, Keď chcete brať peniaze, musíte tých ľudí akceptovať, tak vodárne 
a kanalizácie to musia opraviť, je to veľká firma, majú elektrikárov. Nie hádzať to na ľudí. 
Prečo by sme mali len platiť. Pokazí sa prečerpávačka príde ich tam desať, jeden robí, ostatní 
sa opierajú. Však to niekto zaplatí. Nech sa starajú aj o naše čerpadla. Berú peniaze za vodné 
stočné. Čo teraz tí ľudia majú robiť? Toto mi potrebujeme vedieť, dať kladnú odpoveď. 
Ing. Radovan Prstek -primátor mesta, ver tomu, že som im to navrhol. Otázka je čo je kladná 
a čo záporná odpoveď. Nechcem sa tu hádať ani robiť cirkus. Nebudeme dávať kto bol na vine 
pred piatimi rokmi, desiatimi... Chcem nájsť riešenie. Pokiaľ mi platíme 70 tisíc eur, obce to 
robili od začiatku tak, že platia ročný paušál všetci občania,  obce majú s.r.o., majú dvoch 
zamestnancov,  my zatiaľ také nič nemáme. Stále len doháňame.  
p. Gustáv Skokánek – ešte dodal, že ak to ide v Borskom Mikuláši, majú celú tlakovú 
kanalizáciu, sú napojení všetci do našej a teraz my svojich občanov nemôžeme napájať. Prečo 
tam majú opravárenskú dieľňu, ktorá sa stará o tie čerpadlá, prídu svojim občanom opraviť. 
Jednu polovičku opravy platí obec a druhú BVS. Prečo to nemôžeme takto urobiť, takúto 
zmluvu by sme mali mať spravenú. Majú ju aj v Štefanove, keď to vybavíte, všetci budú 
spokojní. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, o tom teraz rozprávam. 
p. Ladislav Vrablec – len také porovnanie s Presskanu: náklady 100% pripojených, 180 mil. 
gravitačná, vysokotlaké 106 094.  Na základe skúseností z iných lokalít je na základe skúseností 
z iných lokalít je v prvých piatich rokoch výstavby len 50 % záujem domácností 
o odkanalizovanie. Neexistuje také niečo podľa zákona. 180 mil 300 tisíc za výsledok za tých 
päť rokov je o 10 mil 171 910, ale u vysokotlakej kanalizácie zo 106 bolo 74mil domové 
čerpacie stanice a tie znížili na polovicu, čiže znamená to, že tá technológia a znížilo sa  to na 
65 mil. každý rok si môžeme odložiť na tú technológiu, ktorá stráca životnosť.  
p. René Vávra – poslanec mestského zastupiteľstva, sa spýtal či z ľudí nikto nevyužil poistku 
na toto? 

p. Gustáv Skokánek – dali z 800 mu vrátili 400,- eur. 
p. Miroslav Nosek – uviedol, že sa by sa chcel vyjadriť ku kanalizácii. Osem rokov som 
predkladal bývalému primátorovi, postupy, vždy mi to zhodil zo stola a keď som mu to 
pripomínal odpovedal p. Nosek o tomto sme sa bavili. Ja som mu to navrhoval. Zobrať pre 
začiatok dvoch ľudí, elektrikár, vodár, kúpiť lacnejšie auto, výbavu. Ľudia by museli byť troška 
zaplatení, je to špatná robota a tí ľudia budú chodiť od 1 po 600 a vyčistia, vymenia čerpadlá, 
keď sa vymenia, kde by sa dohodla rekonštrukcia, nie všetky sa dajú opraviť. Mali by sme aj 
skupiny, ak by nebola robota robili by pre mesto a nikto ma v tomto nepodporil. Niektorí 
poslanci budú zbytočne o tom hovoriť. Keď to dnes poviem niekomu, je to dobrá myšlienka, 
Borský Mikuláš to má. Ďalšia vec som sa pýtal primátora, koľko sa čerpadiel vyhodilo, nevedel 
mi povedať. Koľko ich máme odložených ani jedno, nedozvedel som sa informácie, dnes by 
sme mali desať čerpadiel po rekonštrukcii z toho počtu, neviem koľko ich bolo. Nebol som 
vypočutý, lebo som to dával ja a nikto iný ma nepodporil.  
p. Matejovič – taktiež mal príspevok ku kanalizácii, informoval, že rozprával  s p. prednostom, 
asi ako prvý. P. prednosta mi vtedy vytiahol nový zákon, ktorý sa chystá od budúceho mesiaca, 
že mestá nemôžu zarábať ani prerábať. Či už občania budú  prerábať to ho nezaujíma. Ale som 
sa spýtal, keď odovzdávalo mesto do vlastníctva kanalizácie a ČOV, prečo ich nezaviazalo, aby 
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si zobrali aj tieto prečerpávačky, nielen tie pri ihrisku, ktoré sú kade tade. Vtedy mi povedal, že 
tie si zobrali, pod nejakým dohovorom, ale na tieto nereflektujú, lebo mesto nevstúpilo do 
ďalšieho jednania len preto, lebo BVS  zainvestuje do nejakej ďalšej kanalizácie, čo sa má 
budovať. Od p. prednostu som sa dozvedel, že BVS vybuduje za 400 mil. nejakú časť 
kanalizačnú a nebude sa predsa mesto zadlžovať, alebo proste zaťažovať s tým, že by tlačilo na 
BVS, aby prebrali aj naše prečerpávačky. Lebo ľahšie je 600 ľudí odpinknúť ako zháňať 400 
mil. na nejakú kanalizáciu. Ten zákon toto všetko spôsobil, ktorý by nemal na spätné zmluvy 
platiť. Takže zajtra ak si niekto v parlamente zmyslí, že spraví zase nejaký zákon, tak mesto 
povie dobre. Tak pod mesto patrí táto cesta, tak tam dáme bránu a budeme vyberať míto ako na 
diaľnici. Pred desiatimi rokoch spravili zmluvu, máme doplácať na to, že keď sa zmenil zákon 
na to čo pred desiatimi rokmi spravili zmluvu. Prečo sme rozdelení na štyri kategórie? Tí čo 
majú spádovú, tí čo majú tlakovú, tí čo majú ešte nejakú a tí čo majú žumpu. Postavil som dom, 
keď som chcel aby som býval musel som si kúpiť žumpu. Za tri roky prišla kanalizácia, načo 
som si kúpil žumpu, mohol som to vypúšťať. Odstavil som žumpu, povedal som dobre, keď sa 
jednalo prečo na kopci máme dávať tlakovú, povedali, že lebo keby sme kopali spádovú 
nemáme sa kde zakopať. Lebo krajnica žiadna, mesto by muselo žiadať o rozkopávku II. triedy, 
čo by bol problém, lebo v chodníku už ide telefón, plyn a voda. Občan zase len sa zohol 
a povedal, že dobre a pristál na tlakovú. Po desiatich rokoch sa vám to vrátilo ako bumerang. 
Pán Ing. Hladík mi povedal, že som si dal spraviť čističku a fungoval by si na čističke. Vtedy 
stála nejakých 40 tisíc Sk. Tuná p. prednosta má nejaký iný názor, viem, že býva v dedine a on 
si musí dať žumpu vyvážať. 
Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, tak ja upresním p. Matejovič, nebolo povedané 
že 400 mil., ale 400 tisíc, veď to bolo na zastupiteľstve alebo pracovnej porade, zástupcovia 
BVS tu boli a poslanci to počuli. Sedeli tu a vysvetľovali hodinu. Týkalo sa o Záhumeniciach. 
A ešte pozor, my sme stále vlastníci ČOV a kanalizácie, to je podstatný rozdiel,  BVS nevlastní 
ani jedno  ani druhé, len to prevádzkuje zo zákona a berie vodné a stočné. Mesto s tým nemá 
nič. A či ja vyvážam žumpu? Ja mám domácu čističku, tak ako to bolo možné i u vás, stála ma 
3 tisíc eur a potom keď mi minulý rok zhorelo dúchadlo, zaplatil som si ho z vlastného vrecka. 
Nikto sa ma nepýtal, je to môj dom a keď som producent odpadu tak zaň zodpovedám.  
p. Matejovič – prečo toto mesto tlačí tých ľudí, do tlakovej kanalizácie, ľudia sú zatlačení do 
kúta. Zákon nám zakazuje, ja vám rozumiem ja by som tiež neplatil čo nie je moje. Dostalo ma 
do toho mesto. V Strážach dva domy M. Nosek a Mráz majú spádovú a o uličku ďalej na tej 
iste výškovej úrovni je tlaková. P. prednosta argumentuje tým, že sme povinní to znášať. Som 
na kopci a musím mať tlakovú. Keď sme s vami na debate všetko sa odsúva, za dva dni 
v rozhlase, príďte si to vyplatiť, lebo odpojíme. Vezmite si vekový priemer ľudí, ktorí prišli 
a zaplatili, lebo ak nezaplatíte prídeme a zoberieme je to vydieranie. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, snáď nechcete, aby sme my boli zodpovední za NR SR, 
to neriešme. Ja sa vás všetkých pýtam, čo chcete?  
p. Matejovič – zakopte nám tam spádovú kanalizáciu a bude vec poriešená a nebude 
diskriminácia.  
Ing. Radovan Prstek – stále budeme mať ulici, kde nám čerpadla zostanú. Je rozdiel 100 a 600 
a prerobiť kanalizáciu na spádovú nebude ľahká finančná záležitosť. 
p. Milan Packa – ja budem dnes trochu adresnejší, vyjadrím sa keď sa táto kanalizácia robila 
mali sme také sedenie v KD, vyjadrilo sa tam pár ľudí. Vtedy nikto neuznal, že p. Vrablec mal 
pravdu. Ja som sa pohádal, Rado aj s tebou som sa pohádal aj s p. Macejkovú som sa pohádal. 
Došlo k tomu, že tá chyba sa stala, bohužiaľ už s tým nič neurobíme, teraz sa nevaďme ale 
riešme to, je to na vás poslanci, aby ste to vyriešili a prišli s nejakým návrhom. Zvolať nás do 
kultúrneho domu a povedať môže sa to riešiť takto a takto. Dáme nejaký fond, ale nielen tí čo 
majú túto kanalizáciu, ale všetci, ale dnes s tým nič neurobíme. Aby sa  situácia riešila. 
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p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, ubezpečujem vás, že urobíme 
všetko preto, aby sme dopomohli k vyriešeniu situácie, doteraz to išlo mimo nás. Ďakujem. 
Mgr. Ľudmila Menšíková – poslankyňa mestského zastupiteľstva, tiež sa chcem k tomu 
vyjadriť, jednoducho nikto nám toto nepovedal, aj ja ju mám aj môj záujem je, aby sa to riešilo 
nejakou schodnou cestou a nie aby na to doplácali obyvatelia, ktorí za to nemôžu. Presne som 
to povedala na porade a len nám bolo povedané, že však nejaké riešenia máme a toto je to 
riešenie. Určite máme záujem aby sa hľadali riešenia. A ešte za druhé odpoviem p. Noskovi, že 
koľkokrát sme mali poradu a sme vám dávali za pravdu v tomto? Takže nie je pravda, že sa vás 
nikto nezastal, určite. P. Kormanová vy ma nepresviedčajte čo som hovorila ja. Hovorilo sa, že 
treba urobiť prepočet koľko by to stálo tí dvaja ľudia, na tom to spadlo. 
p. Milan Packa – toto čo sa tohto týka, to je treba vyriešiť ako to majú na Búroch. Povedal som, 
že budem adresný. Je tu ďalší vec parkovanie, urobilo sa to ako sa to spravilo, riešenie sa robí, 
ale ja si myslím, že zlyhal ľudský faktor, že ten kto posielal upomienky, aby si to ľudia odkúpili 
alebo to parkovanie, nech za to nesie zodpovednosť. P. prednosta toto dával dohromady? 

Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu, môžem odpovedať, myslím si že na parkovací 
systém máme prijaté VZN, boli tam návrhy, bolo to raz zhodené zo stola na dopracovanie, ale 
potom sa to schválilo. Doplnili sme, odsúhlasilo sa to. Chceli dopracovať Prevádzkový 
poriadok, bol vypracovaný. Takže to nie je o to, kto pripravil a nepripravil. Tie papiere to nie je 
len moja robota, tu robí viacero ľudí a je to odkonzultované a písali sme to spolu s pánom 
kontrolórom lebo tiež mám na starosti úrad a som zodpovedný aj za financie. Ak niečo je 
v zmysle zákona v poriadku, ja vás chápem, že to vyzerá tak, že idem ubližovať, ale nech sa 
dajú nejaké riešenia v zmysle zákona, ktorý nemôžeme porušovať. P. audítorka Urbanová mestu 
vytkla túto činnosť, že v podstate financujeme opravy čerpadiel neoprávnene cca 200 tisíc eur, 
presne vám to môžem vyčísliť., ktoré peniaze by tu mali zostať tu na meste. 
p. Milan Packa – tú kanalizáciu nemali ste to takým spôsobom robiť ako ste to urobili, že 
mestský zamestnanec to roznášal. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Milan prosím Ťa už 5-krát to isté?  Daj niečo iné. 
p. Milan Packa – povedal som, že budem adresný, adresný k tým, ktorí zavinili túto situáciu, 
ktorá tu vznikla. Tieto hádky, dohady, predávanie, p. prednosta nič nebolo pripravené. Vy ste 
s tým vybehli do placu. Tu je chyba kde sa stala, nie ten systém, ale kto to ako podal. Viete 
veľmi dobre, že to parkovanie nemohlo tak fungovať, vy ste sa neporadili s Dopravným 
inšpektorátom. Mali ste na to vyjadrenie Dopravného inšpektorátu, že sa to môže tak urobiť? 
Ja si pamätám, že sa malo lajnovať parkovisko prvýkrát a tam musel byť na to projekt, ktorý 
schválil Dopravný inšpektorát.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, na lajnovanie nie je treba projekt, keby sme menili 
systém. 
p. Milan Packa – Vlado robil sa projekt schválil to Dopravný inšpektorát?  
p. Vladimír Fiala – vedúci technického úseku, za pán primátora Suchánka to schvaľoval 
Dopravný inšpektorát. 
p. Milan Packa – tak a je to tu. To parkovanie musel riešiť Dopravný inšpektorát a toto bolo 
nepripravené a s tým ste vybehli von.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Milan kontrolór hovorí, keď sa dáva projekt, mení sa 
systém parkovania, alebo uhol, alebo iné, 
p. Milan Packa – ešte by som mal takú jednu otázku k dotáciám na šport, viem, že tie peniaze 
nie sú a ten šport by potreboval troška viacej. Nemyslím len futbal, ale všetky športy. Tu sa 
nerobí nič iné iba futbal v Šaštíne. Neviem že by tu bol nejaký klub. 
Mgr. Vladimír Hladík – poslanec mestského zastupiteľstva -aikido. 
p. Milan Packa – aikido, ako sa to podporí neviem, ale podpora je veľmi nízka. Máte podklady, 
ktoré vám dodali jeden aj druhý klub. Aj ten systém rozdeľovania financií nie je možné, aby 
Šaštín, ktorý má sedem mužstiev dostával len o pár korún menej ako Stráže, ktoré majú len dve 
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mužstvá. Ja neviem kto robí ten návrh dotácií, komu koľko sa dá, ja by som bol za tom aby sa 
dotovalo všetko, každý šport aký bude. Ale tu v Šaštíne nie je nič, len futbal, v Strážach 
dorastenci ostatní všetko sú cudzinci, platení hráči. Ďalej niektorí Strážani tam hrajú. Ale 
v Šaštíne sú všetko naši. Ja by som poprosil poslanci, ktorí ste tu dohodnime sa, že prídete sa 
zajtra je tréning, pozrieť koľko je tam detí na tom ihrisku. V Šaštíne nedostáva ani jeden tréner 
ani korunu. Všetky peniaze, ktoré sú sa dávajú len na to, aby klub mohol fungovať. Keď si to 
zoberiete, tých trénerov treba zaplatiť a odmenu im nejakú dať. Garantujem vám, že je to na 
pokraji, že už to tí chlapci, ktorí to robia chcú vzdať. Nie je žiadne uznanie. Ničoho nie je, 
chodia 3-krát do týždňa, ak položia k poslednému kľúče, kto vám to bude robiť, čo s tými 
deťmi? Nie je mysliteľné, aby jednodňová akcia na Gazárke stála viac ako 1 tisíc eur mesto. 
Takže koľko by musel dostať ten futbal? Nad tým sa zamyslite. Stone sa, že stále nie je peňazí. 
Teraz tá najväčšia adresnoť. V Šaštíne je 4961 ľudí a mesto má zamestnaných na mestskom 
úrade 23 ľudí. Pre porovnanie Gbely majú 5172 a majú 12 ľudí, Kúty majú 4086 majú deväť 
ľudí atď, napríklad také Palárikovo majú 4960 a 16 zamestnancov, Močenok 4300 obyvateľov 
a má 10 ľudí zamestnaných. U nás je 23, vy stonete, že nemáte peniaze. Viete aký je rozdiel 
medzi 23 a 16? To je sedem ľudí, ak si zoberiete finančné náklady na to, teraz sa na mňa budú 
ľudia hnevať. Koľko to dá peňazí do vašej kasy, aby sa mohli opravovať chodníky, čerpadla... 
Nad tým sa treba zamyslieť, aj vy poslanci by ste sa mali zamyslieť.  
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského zastupiteľstva, to nie je v našej kompetencii.  
p. Milan Packa – poslanci môžu dať návrh, je to tak?  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, nemôžu.  
p. Milan Packa – takže ja si myslím, že s týmito číslami niečo robiť. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, zamestnancov je 20, dvaja sú na polovičný úväzok. Aby 
som to teda upresnil, všetky pracovné náplne sú zverejnené, sú dostupné. Tak ja som si takéto 
informácie neoveroval, kde v akej dedine je koľko zamestnancov. Ak si myslíte, že ak je tu 
prezamestnanosť, že tí ľudia tu nemajú čo robiť, dajte mi radu.  
p. Milan Packa – vy ste niektorí podnikatelia, prečo nezamestnáte o päť ľudí viacej, nemôžte. 
Mestský úrad hospodári za štátne. Ak nemám na to aby som  ich zaplatil musím ich prepustiť. 
Tu sú všetci zamestnanci, ktorí sú tu zamestnaní a tri sú na materskej a už vieme kde sú peniaze.  
p. Jana Dalajková Suchá – poslankyňa mestského úradu, p. Packa budem na vás reagovať. Verte 
mi, že všetkých nás z futbalu bolí hlava aj môj syn, aj primátorov tam chodí aj Lucky a viem 
aká je situácia, ja som povedala trénerom, ktorí trénovali môjho syna, že im ďakujem 
a obdivujem ich. Keď treba Jožka Kečkeš odchádzal snažili sme sa ho oceniť. Verejne to 
poviem ja ich obdivujem. Dotácie sa dávali z 20 tisíc, my sme tie peniaze museli rozdeliť. Aj 
sme sa bavili, že si pozveme vedení jedného aj druhého klubu.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ale treba počkať, aby to nebolo jednostranné. Tak ako 
hovoríš ty na nás, ja to poviem opačne a čo tak začať robiť poriadky od seba. Ste občianske 
združenie máte nejaké príjmy. Tu p. poslankyňa minule dobre povedala, že áno my sme za, ale 
vy ste občianske združenia máte príjmy a my o nich nevieme. Možno máte viac ako potrebujete, 
vymýšľam si, ale nezabudni na jednu vec, keď som ja sám povedal a nevedel som, že budeme 
preplácať faktúry za energie. Ale tu ma kontrolór upozornil, že to nie je možné, lebo ste 
občianske združenie a máte nejaké príjmy. Nehovor to Milan jednostranne, my tú snahu máme 
a máme ju spoločnú. Ale nemáme len futbal, ale máme ďalších sto aspektov. Treba začať, keď 
sa to týka Slovana tam urobiť poriadok, pýtal som sa boli členské schôdze? Sú tam nejaké 
problémy medzi rodičmi u U11 a mne sa rodičia sťažujú nebola výročná schôdza, nebola 
výročná správa, nebolo nič tam je treba začať, povedzme si to otvorene.  
p. Milan Packa – tu ide o to, aby sa poriadok urobil všade. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, všade. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, takže netreba hovoriť len B, ale aj A. ďalšia vec 
športovci a konkrétne futbalisti či jedni či druhí teraz dostali druhú dotáciu ako jediní, nikto 
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nedostal nič, že nula a vieme dobre aká je finančná situácia a nie je cieľom z našej strany, aby 
sme haňali. Vážime si to, lebo ja by som to nerobila. My sme si na porade povedali, dohodli 
sme sa, že budeme s vami rokovať, že budeme diskutovať, lebo vidíme ciele na zlepšenie 
ekonomickej stránky jedného i druhého klubu. Ale tiež si myslím, že už aj tie podnety zo strany 
občanov, jeden aj druhý klub si robíte akcie v rovnaký deň. Potrebujete tých obyvateľov, aby 
vám doniesli tie korunky, do bufetu, prečo sa nedohodnete jeden -  jeden týždeň, druhý - druhý 
týždeň. Však si beriete vlastných obyvateľov jeden klub kradnete korunky druhému. Trošku sa 
naozaj zamyslieť nad tým, ako si proces nastavujete, či si pomáhate, alebo škodíte. Tým sú 
myslené zábavy. Vy ste sám povedali, že keď nemám na to, nebudem živiť x ľudí. Myslím, si 
že to platí u jedného u druhého tiež. Keď mám svojich dosť, tak prečo ich budem kupovať za 
drahé peniaze, to je tiež jedna kapitola. 
p. Milan Packa – ja teraz hovorím za Šaštín, tam nie je kupovaný hráč. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka, ja len hovorím, že treba si uvedomiť každú stránku 
a nielen pýtať a pýtať. Na to my dosah ako poslanci nemáme, to je o organizácii jednotlivých 
klubov. 
p. Vlasta Fríbortová – ja by som chcela, navrhla som to už za minulého p. primátora, aby bol 
na našej ulici prechod. Mne u nás končí chodník, tam by mal byť jeden prechod. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Vlado poznač si to prechod, zrkadla, spomaľovače.  
Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, ja ešte k Milanovi, hovoríš dobre, že tých peňazí 
je pre kluby málo a ja som ten posledný, ktorý by bol proti. Ale my sme tu dnes pri tej debate 
všetkej čo sa týka kanalizácii a ostatného minuli asi 3 mil. eur. Ale ja vám poviem, teraz my 
žijeme z podielových daní mesto, v mesiaci máj -27.950,- eur nižšie podielové dane, jún  
-43.859,- eur,  júl -11.736,- eur, v auguste o 9 tisíc menej a v septembri o 7 tisíc menej. Takže 
spolu je to 100.356,- eur mínus. Tieto peniaze boli v rozpočte už rozdelené a tieto peniaze bude 
treba niekde nájsť nahradiť. Takže samozrejme, že nie som proti tomu aby sa nedotovali 
športové kluby. Ale z pohľadu kontrolóra vám hovorím takto, nemôže mesto platiť poplatky 
futbalovému zväzu, pretože je to občianske združenie a každé jedno to občianske združenie 
platí poplatky, ale na tie poplatky futbalového klubu zo zákona nemôžete používať dotácie, 
nemôžete. Že sa to tak robí roky, áno ale jednoducho, môže mesto sanovať energie, opravy 
budov, rekultivácie, ale nie poplatky, hráčov, to nejde. Riešenie do budúcna, že Mestský 
športový klub, ale bude problém Šaštín a Stráže. Ale jednoducho asi sa tomu nevyhneme, 
lokálpatriotizmus je na jednej aj druhej strane, ale jednoducho keď to bude Mestský klub, tak 
sa to bude iným spôsobom financovať. Spôsob by sa dal nájsť, zákonný spôsob. Možno ma 
zabijete hneď pred úradom, ale kanalizačné prípojky nepatria do verejnej kanalizácie, sú 
vylúčené z verejnej kanalizácie, takže tá myšlienka, že BVS aby si to zobrala, nezoberie a to 
nie je zákon, ktorý je v tomto roku prijatý, ten zákon platí od r. 2002. Zák. 442 z roku 2002, to 
je vodný zákon. Takže ja k tomu toľkoto, ďakujem vám. Ako sa porušoval ten zákon? Keď sa 
robila kanalizácia je tam 5-ročná záruka, to čo sa robilo po záruke nebolo v zmysle zákona. Ja 
to nemyslím, tak hovorí zákon. 
p. Matejovič – potom podľa vás  po hodiny je to môj majetok. Prečo mesto vtedy o tom ľudí 
neinformovalo, prečo vtedy porušilo zákona pochybilo.  
Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, v tomto prípade vám vybudovalo mesto, nemohlo 
vám ju predať hneď, pretože tam boli dotácie, alebo fondy EU. Spýtam sa vás, vy mi požičiate 
vŕtačku na dobu neurčitú, mne sa tá vŕtačka pokazí vy mi ju prídete opravovať? 

p. Vladimír Matula- tak bola postavená zmluva. Inak by si to ľudia nezobrali. 
Ing. Anton Mošať – hlavný kontrolór mesta, ale zobrali. Dobre, takže hovoríte spraviť 
kanalizáciu v celom meste, aby každý mal. Dobre, to je spravodlivé, len potrebujete na to tri 
veci, peniaze, peníze a peneži. Nemôžete hovoriť, že vy ich nemáte, my občania ich nemáme, 
ja som tiež občan ako aj vy. Je treba hľadať riešenia. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, môžeme ukončiť túto diskusiu.  
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p. Vladimír Matula  - mám ešte dve otázky, jedna otázka na to parkovisko, Milan hovoril 
o nejakých, budem adresný, na hlavnej ceste sa dali nejaké tabule o vyberaní parkoviska, ktoré 
tam nemali čo robiť, kto dal ten pokyn, aby sa tam tie tabule na vyberanie parkoviska dali?  
To je prvá otázka, nikto, takže sami sa tam dali.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, ja som to dal, kto ti poradil tie otázky? 

p. Vladimír Matula – to nestojí nejaké peniaze? 

Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, naši ľudia ich montovali. Nikomu nič vracať nebudeme, 
už ma to nebaví, Dopravný inšpektorát nám to vyrieši, budete to všetci vedieť. Vyjadria sa pri 
ceste III. triedy.  
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta ešte jeden príspevok, poprosím o kľud. 
p. Zdeno Slovák – bývam na Školskej ulici v Strážach, ako sa hovorilo o parkovaní, iba 
okrajovo, otec tam má dom, bol s p. Pavlíkom rozprával o tom, parkovné zaplatil 30,- eur, kartu 
mám aj ja mám tam veci z obchodu, tiež tam musím parkovať, prečo by museli otec, alebo 
maminka platiť 30,- eur, je to štátna cesta, stoja nám pred vjazdom. Nikto z občanov neplatí 
pred domom, prečo by mal môj otec platiť pred domom? Vysvetlite mi to. Druhá vec, keď sme 
sa rozprávali čo sa týka zrkadiel, keď sa vychádza zo Školskej je tam škola a škôlka, tri razy 
keď som vychádzal vrazili mi tri razy do auta, chodia tam bicykle, kolobežky. Išli od nás 
z návštevy to isté.  
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, asi si tu nebol, už p. poslanec Waldecker hovoril sme to 
tu riešili. 
p. Zdeno Slovák – ďalšia vec, kúsok ďalej ako je naša cesta je járok, odbočka do škôlky a je 
tam cca 12 cm jama čiže auto, ktoré tam pôjde tam môže nechať spojler, p. Flajžíková to vie. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, upozorňujem na to každé zastupiteľstvo. 
p. Zdeno Slovák – upozorňovať nestačí, treba konať a robiť. 
Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ja nemôžem dať pokyn, aby sa vykonal projekt, 
aby sa vykonala oprava, žiaľ ja to nemám kompetencie.  
p. Zdeno Slovák – ďalší problém ako je škôlka je tam kotolňa sú tam palety, z toho komína 
padá omietka, tehly, má 8 alebo 9 m. Hrajú sa tam deti, parkujú tam auta. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, v tieto dni prebieha prieskum trhu na rýchlu opravu, 
vieme, že je to havarijný stav. 
p. Zdeno Slovák – treba to oplotiť, deti sa tam hrajú. Ďakujem, že si prišiel keď boli prívalové 
dažde a celá križovatka bola pod vodou. Treba s tým niečo robiť. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, rozprávali sme sa aj so susedmi o tom, že začneme čistiť 
Kopánku, ktorá mala byť čistená každý rok, nie raz za desať rokov. Rozprávali sme sa aj 
s poslancami, že tá križovatka je problematická, je to najnižšie položený bod. Tá voda valí zo 
všetkých strán, pokiaľ to ide z Vŕškov bol to protispád, voda išla hore kopcom. Toto je čiastkový 
problém, čistiť sa bude musieť tak či tak, to bolo vidieť pri dažďoch, že jemná zemina valila 
v tých rúrach. Komplexne sa musí riešiť celá ulica. 
p. Ján Chovaňák – mohli by ste povedať k ulici Školská byty, sú tam vystresovaní ľudia. Mesto 
malo urobiť kroky. 
Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, vy tam bývate? Momentálne sa to rieši s právnikmi 
a vyrieši sa to, aby ľudia neboli vystresovaní a mohli v kľude bývať, to vám môžem zaručiť. 
Dotácie boli dve ŠFRB, Ministerstvo dopravy a výstavby a tretie boli vlastné zdroje, kontroly, 
ktoré sme tu mali, na súde boli právnici všetko dopadlo dobre v prospech mesta. 
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30/ Záver 

 

Ing. Lucia Flajžíková – viceprimátorka mesta, ukončila Diskusiu i VII. zasadanie mestského 
zastupiteľstva o 21,55 hod., poďakovala všetkým za účasť. 
p. Ivana Prokopiusová – poslankyňa mestského zastupiteľstva, opustila rokovaciu miestnosť 
a zasadanie mestského zastupiteľstva o 20,15 hod., s tým, že sa primátorovi mesta 
ospravedlnila. 
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